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Zápisnica 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

dňa 26. 04. 2021 

 

Prítomní: JUDr. Bronislava Garajová, Mgr. Pavel Jánošík, Mário Kurák,   

Ing. Miroslav Macove, Zdenko Račko, Bc. Ján Skýpala, Mgr. Lenka Sojková, Karol Švingál, 

Bc. Martina Tóčiková, Ján Kromholc, Ing. Peter Žilák 

Ospravedlnení: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 

Primátorka: Mgr. Martina BRISUDOVÁ 

Hlavný kontrolór: Ing. Tomáš ŠKRABÁK 

Zapisovateľka: Mária Šnúriková 

Primátorka mesta Mgr. Martina Brisudová za zapisovateľku určila Máriu Šnúrikovú 

Rokovanie mestského zastupiteľstva otvorila  a viedla primátorka mesta Mgr. Martina 

Brisudová, ktorá privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že na zasadnutí je prítomných 

10 poslancov, pán poslanec Pavel Gavalec a pán poslanec Boris Dreisig sa zo zasadnutia MsZ 

ospravedlnili. MsZ je uznášaniaschopné.  

OVEROVATELIA ZÁPISNICE: 1.Mgr. Lenka Sojková , 2. Bc. Martina Tóčiková. 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli Mgr. Lenka Sojková a Bc. Martina 

Tóčiková? 

10 za                                                     0 - proti                         0 - zdržal sa hlasovania 

3 neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Ing. Macove Miroslav 

 NÁVRHOVÁ KOMISIA:  1. Zdenko Račko - predseda 

2. Mgr. Pavel Jánošík 

3. Karol Švingál 

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

10 za                                          0 - proti                                  0  -  zdržal sa hlasovania 

3 neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Ing. Macove Miroslav 

PROGRAM: 

1. Otvorenie  

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie  

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Dodatok č. 3 k Zmluve o dielo pre projekt „Zníženie energetickej náročnosti budovy 

Kultúrneho domu v meste Poltár“ 

5. Projektové návrhy -  participatívny rozpočet 2021 
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6. Správa o stave bezpečnostnej situácie a vývoji kriminality v meste Poltár za rok 2020 

7. Správa o stave nezamestnanosti v meste Poltár za rok 2020 

8. Správa o stave požiarnej ochrany v Poltári a okolí za rok 2020 

9. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Poltár č. 2/2021, o určení príspevkov 

od zákonných zástupcov detí, žiakov a dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov 

v materských školách, v základnej umeleckej škole, v centre voľného času, 

v školskom klube detí, v školských jedálňach pri materských školách a pri základných 

školách,  ktorým sa mení Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. 3/2019 

o určení príspevkov od zákonných zástupcov detí, žiakov a dospelých na čiastočnú 

úhradu výdavkov v materských školách, v základnej umeleckej škole, v centre 

voľného času, v školskom klube detí, v školských jedálňach pri materských školách 

a pri základných školách,  v znení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Poltár č. 

2/2020 

10. Žiadosť o poskytnutie príspevku v rámci výzvy č. 2020/001 „Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry“ z  Fondu na podporu športu pre projekt: 

„Modernizácia budovy telocvične súp. č. 727 na Ul. sklárskej v Poltári“ 

11. Schválenie spoluúčasti mesta Poltár  na projektoch  „Modernizácia vybavenia 

digitalizovaných  kín “ a  „ Digitalizácia  kín technológiou E - cinema HD “ 

12. Zrušenie uznesenia č. 10/2004 Zriadenie vecného bremena na prechod, prejazd 

a parkovanie motorových vozidiel   

13. Rozpočtové opatrenia 

14. Návrh na vyradenie majetku mesta Poltár 

15. Štatút Rady mladých primátorky mesta Poltár 

16. Správa o výsledkoch kontroly bežných príjmov z dane za psa, z dane za predajné 

automaty a z dane za ubytovanie za rok 2020 

17. Správa o výsledkoch kontroly zákonnosti, hospodárnosti a efektívnosti vyplácania 

mzdy a odmien v zmysle § 7 ods. 3 a § 43 ods. 1 Zákonníka práce, ktoré boli 

vyplatené riaditeľovi spoločnosti BYTHERM, s.r.o. Mestský bytový podnik od roku 

2007 do roku 2021 

18. Interpelácie  poslancov 

19. Diskusia 

20. Záver 

 
 

3. Schválenie programu 

 

Pani primátorka: program dnešného zasadnutia mestského zastupiteľstva bol zaslaný 

elektronicky, spolu s materiálmi, zverejnenými na oficiálnej internetovej stránke mesta 

www.poltar.sk. Obsahuje 20 bodov. Navrhujem, aby do programu v rámci  bodu rozpočtové 

opatrenia bolo doplnené ešte jedno rozpočtové opatrenie, ktoré bolo zaslané poslancom 

dodatočne. Ide o RO, ktoré hovorí o dofinancovaní zavlažovania futbalového ihriska na TJ 

Sklotatran Poltár.  

Má niekto niečo na doplnenie programu? 

Hlasovanie za  program aj s doplnením do bodu RO: 

Hlasovanie: 

10 za  0 - proti                            0 -zdržal sa hlasovania 

http://www.poltar.sk/
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3 neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Ing. Macove Miroslav 

 

4. Dodatok č. 3 k Zmluve o dielo pre projekt „Zníženie energetickej náročnosti budovy 

Kultúrneho domu v meste Poltár“ 
 

Pani primátorka: predmetom tohto dodatku k Zmluve o dielo na projekt zníženie 

energetickej náročnosti budovy kultúrneho domu v našom meste je zmena termínu ukončenia 

diela, ktorá je navrhnutá na termín 31. 5. tohto roka. Celkový termín sme predĺžili preto, lebo 

právoplatné kolaudačné rozhodnutie by malo byť predložené SIE-i 7. 8. 2021. Predmetný 

dodatok prerokovala na svojom zasadnutí aj mestská rada, ktorá ho odporučila mestskému 

zastupiteľstvu schváliť. Pred malou chvíľou sme sa stretli so zástupcami spoločnosti DAG, 

ktorí nás žiadali o to, aby sme predĺžili termín odovzdania tohto diela bez vád a nedorobkov 

do 30. 6. 2021. Predbežne na základe rokovaní sme sa dohodli na tom, že zvolíme nejakú 

strednú cestu s tým, že ten termín na odovzdanie diela by bol 15.6.2021 s tým, že potom by 

sme mali stavbu kolaudovať a právoplatné kolaudačné rozhodnutie, kde právoplatnosť trvá 15 

dní, by bol ten termín 7.8.2021. SIEA nám predĺžila tento termín aj preto, že na tejto stavbe 

bol zaznamenaný covid a teda stavba nemohla pokračovať tak, ako bol daný harmonogram na 

realizáciu tohto diela.  

  

Viceprimátorka JUDr. Garajová: rokovali sme so spoločnosťou DAG Slovakia a.s. a 

predbežne sme sa dohodli na tom, že doba realizácie diela by sa posunula do 15.06.2021. 

Chcela by som dať návrh na pozmeňujúci návrh, kde v dodatku, ktorý máte k dispozícii ako 

súčasť materiálu, navrhujem zmeniť v článku III bod 3.1. Doba realizácie sa nepredlžuje do 

31.05.2021, ale do 15.06.2021, takže posledná veta odseku v znení ,,doba realizácie diela do 

22. 4. 2021,, ruší a nahrádza sa novým znením ,,doba realizácie diela je do 15. 6. 2021,,. 

Takto som tento návrh aj vypracovala.  

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu viceprimátorky JUDr. Garajovej: 

UZNESENIE č. 33/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

článok III. Predmet dodatku, bod 3.1. mení sa od 6.1. nasledovne: posledná veta odseku 

v znení „ Doba realizácie diela je do 22.04.2021“ sa ruší a nahrádza novým znením  

„ Doba realizácie diela je do 15.06.2021“ 
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Hlasovanie: 

10 za  - proti                       -zdržal sa hlasovania 

3 neprítomný: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Ing. Macove Miroslav 

 

UZNESENIE č. 34/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

Dodatok č. 3  k  Zmluve o dielo 

pre projekt „Zníženie energetickej náročnosti budovy Kultúrneho domu v meste Poltár“ 

 

 

Hlasovanie:  

10 za                                                 0 - proti                                        0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Ing. Miroslav Macove 

 

 

5. Projektové návrhy - participatívny rozpočet 2021 

 

Primátorka mesta: v rozpočte mesta Poltár na rok 2021 tak bolo vyčlenených 15 000 EUR 

na participatívny rozpočet (PR). Maximálna suma na podporu jedného projektu je 1 500,00 

EUR a projekty bolo možné podávať o 31.03.2021. Na oddelenie financií, daní a správy 

majetku bolo doručených 10  projektových návrhov. Komisia výstavby a komisia ekonomická 

odporučila schváliť projektové návrhy. Mestská rada odporučila schváliť 9 projektových 

návrhov. Súčasťou Zásad participatívneho rozpočtu, ktoré schválilo mestské zastupiteľstvo, je 

aj možnosť prezentácie jednotlivých návrhov. Každého žiadateľa, ktorý podal daný návrh, 

sme dali možnosť, aby na dnešnom mestskom zastupiteľstve mohli prezentovať tieto návrhy, 

teda môžeme ísť postupne podľa jednotlivých projektov a podľa toho, kto je tu, 

odprezentovať návrh. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: po ekonomickej stránke boli tieto návrhy preštudované, nejaké 

drobnosti tam chýbali, následne boli predkladatelia návrhov vyzvaní na doplnenie špecifikácie 

plánovaného nákupu, konkrétne na čo chcú použiť finančné prostriedky. Po doplnení to bolo 

v poriadku. 

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: bolo predložených 10 projektov, bol som zaskočený, že mestská 

časť Zelené podala až 4 projekty. Bohužiaľ bude potrebné to upraviť dodatkom, že každý 

obvod, resp. mestská časť by mala podať len jeden projekt. V prípade, že nebude veľa 

podaných návrhov, tak na návrh MsR rozdeľme participatívny rozpočet. Treba zvážiť, aby 
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sme to do budúcna zamerali na to. Zrejme tam bola informácia, že nie je všetko naplnené a 

toto asi zohrala svoju úlohu.  

Pán poslanec Mário Kurák: neboli tam žiadne informácie, aj pred rokom mestská časť 

Zelené chcela žiadať dva projekty, že to takto vyšlo je len naša šikovnosť. V minulom roku 

bolo povedaná, že budú uprednostnené tie projekty z minulého roku a tam sme mali jeden 

projekt. Tie projekty už boli plánované, ako sa odsúhlasil participatívny rozpočet a nedali sa v 

posledný deň.  

 

Pán poslanec Račko: to, že sa prihlásili s toľkými projektami, to je ich šikovnosť. V prípade, 

že by bolo žiadostí viac t. j. 10 -15 žiadostí, v tom prípade by bola na mieste poznámka pána 

Jánošíka, aby sme z tadiaľ Zelené vyradili. Informácia ohľadom participatívneho rozpočtu je 

daná každý rok, takže sa mohli zapojiť doň aj obyvatelia z Poltára, zo Slanej Lehoty, nielen 

zo Zeleného. 

 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: viem, že to bola vaša šikovnosť. Škoda, že ľudia aj zo 

sídliska a z mestských častí nie sú ešte viacej aktívnejší. Mám dotaz k lanovej pyramíde, v 

popise je, že pyramída bude dosahovať výšku 2 m. Pri takejto výške je potrebné riešiť 

dopadovú plochu a tráva nie je postačujúca. Môže sa stať, že sa tam stane úraz, dieťa sa zraní. 

Je to mestský pozemok a môže to mať následky pre mesto. V ďalšom projekte máte nákup 

pinpongového stola a basketbalový kôš. Nie je tam oplotenie, nakoľko sa to miesto nachádza 

v blízkosti cesty II. triedy. Je tam riziko, že pri hre sa môže lopta odraziť a skončiť na ceste. 

Je to dosť nebezpečné. Tiež pri pinpongovom stole by bolo vhodné zhustiť oplotenie. Teraz sa 

na tieto projekty pozeráme z toho bezpečnostného hľadiska, nie koľko projektov ste 

predložili. 

  

Pán poslanec Kurák: čo sa týka dopadovej plochy pyramídy, dopadová zóna je 1 m. Je to 

certifikované a ako dopadová plocha postačí trávnatý povrch.  

 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: iné je to, keď to máš doma v záhrade a iné, keď je to na 

mestskom pozemku. Potom všetci sa zbavia zodpovednosti a mesto bude zodpovedné, keď sa 

niečo stane.   

 

Pán poslanec Kurák: čo sa týka basketbalového koša, vysoké oplotenie budeme riešiť z 

vlastných zdrojov. 

 

Pani primátorka: pri projekte z participatívneho rozpočtu nezabudnite myslieť na to, že 

nestačí len niečo kúpiť, ale treba sa na tom aj podieľať, to dobrovoľníctvo je tam dôležité.  

 

Pán poslanmec Kromholc: na mestskej rade sme už v materiáloch mali aj podklad k 

basketbalovému košu.  

 

Pán poslanec Ing. Žilák: pri skenovaní sa zapotrošili jedna strana. Strana sa našla aj s tou 

špecifikáciou na basketbalový kôš. 
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Pán poslanec Kromholc: aj u nás sú šikovní ľudia. Podľa mňa to bolo také nepísané 

pravidlo, že sa má podať jeden projekt za mestskú časť. Je to minimálne zvláštne, že k nám 

príde 1 500,- € a do Zeleného 6 000,- €. Je to nekorektné voči nám. 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: ak sa to umiestňuje na verejný pozemok, aj v zásadách 

participatívneho rozpočtu je, že by malo mesto dať súhlas na umiestnenie takýchto prvkov. 

Mesto dalo k týmto projektom stanoviská? Nie je to také jednoduché s osádzaním detských 

atrakcií. Sú detské atrakcie certifikované na súkromné priestranstvá a sú certifikované na 

verejné priestranstvá, ktoré sú oveľa drahšie. Ak stavebné oddelenie  preskúmalo, že daná 

atrakcia spĺňa podmienky platnej legislatívy  a dalo súhlas, dňom osadenia má zodpovednosť 

mesto. Ak je to právne možné, že prevezme zodpovednosť realizátor a nie mesto, tak ja v tom 

nevidím problém. 

 

Pani primátorka: v zásadách je aj to, že to posudzujú jednotlivé komisie aj stavebná aj 

ekonomická. Ja sa riadim výsledkom rokovania týchto komisií. Za osadenie prvkov na 

verejnom priestranstve zodpovedá mesto, a keď by sa stal úraz na takomto priestranstve, 

zodpovednosť nesie mesto. Všetky prvky, ktoré budú použité musia byť certifikované pre 

verejné priestranstvá.  

 

Poslankyňa Bc.Tóčiková: škoda, že ste v projekte nespomenuli, že tam urobíte na vlastné 

náklady oplotenie a dopadovú plochu, a tým by ste sa zaručili, že to tam bude.  

 

Pán poslanec Ing. Žilák: súhlas je potrebný. 9 z 10 projektov sa  budú nachádzať na 

mestskom pozemku.  

 

Pani primátorka: ide o bezpečnosť detí, keďže tie veci sú určené deťom. 

 

JUDr. Garajová: ako to plánuje robiť s oplotením? 

 

Pán poslanec Mário Kurák: oplotili by sme to do nejakej výšky. 

 

JUDr. Garajová: z ktorej strany to plánujete oplotiť? Od cesty? 

 

Pán poslanec Mário Kurák: nie, oplotenie plánujeme z druhej strany.  

 

JUDr. Garajová: a od hlavnej cesty čo plánujete? 

 

Pán poslanec Mário Kurák: je tam malý plot, určite nám záleží na bezpečnosti. 

 

JUDr. Garajová: robíte to na nesprávnom mieste, tam chodí veľa áut. Lopta cez ten malý  

plôtik prejde a dieťa sa môže vybrať za loptou. Je to veľmi nebezpečné.  
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Poslankyňa Bc. Tóčiková: keď budeš basketbalový kôš osádzať v blízkosti spevnenej plochy 

blízko rodinných domov kde parkujú so svojimi vozidlami, nebudú prichádzať na to 

sťažnosti? 

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: aká je výška basketbalového koša? Aká je vysoká konštrukcia? 

Pán poslanec Mário Kurák: výška konštrukcie je 2,30 m. 

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: ako to bude osadené? Dieťa sa na to môže vyškriabať, môže to 

na neho spadnúť. Ako to bude uchytené? 

 

Pán poslanec Mário Kurák: to sa neprevráti. 

 

Pán poslanec Ing. Macove: riešime tu technické parametre. K týmto projektom by som chcel 

len, aby sa doplnilo, že realizátor zodpovedá, že konkrétne veci budú nainštalované v súlade s 

platnými právnymi predpismi a pri dodržaní všetkých bezpečnostných predpisov. 

 

Pán poslanec Račko: aká je participácia na projektoch ohľadom  krojov? 

 

Pani primátorka: aby mohol byť podaný takýto projekt, je potrebné, aby nám niekto 

poskytol spoluprácu. Umiestniť kroj do priestorov kultúrneho domu a to verejne, je to,  možné 

len v takom prípade, keď nám ponúkne participáciu etnológ. Etnologička nám prisľúbila 

pomoc pri osádzaní takéhoto kroja. Jedná sa o ženský kroj z roku 1813, ktorý je jedinečný na 

celom Slovensku. Čo sa týka mužského kroja, tu nemáme žiadnu uchovanú zmienku v 

takomto prípade môžeme vychádzať z historickej fotografie, ktorú sme našli. Participácia je 

bezplatná spoluúčasť pri etnologickom zdroji a samotná inštalácia kroja. 

 

Pán poslanec Mário Kurák: ešte k tým našim projektom, samozrejme mi záleží na 

bezpečnosti detí ako každému rodičovi. Čo sa týka lanovej pyramídy, tam ešte zistíme niečo a  

my tam zabezpečíme nejaký dopad. Keďže sa ohľadom basketbalového koša toľko diskutuje, 

my by sme ho posunuli na Slanú Lehotu a v budúcom roku by sme oň znovu požiadali cez 

projekt. 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: v rámci tohto procesu odovzdania, lebo určite oni musia prísť na 

miesto podpísať nejakú zmluvu alebo niečo, tak do tej zmluvy zakomponovať to, čo sme sa 

rozprávali, že áno, schválime tie projekty a budú treba do podmienok dať, aby mali 

zabezpečený, buď zo stavebného oddelenia alebo zo stavebného úradu, alebo len zo 

stavebného oddelenia, bude stačiť stanovisko k tomu, že sa to tam môže umiestniť a nebude 

to v rozpore s nejakými normami. 

 

Pani primátorka: ak budú mestským zastupiteľstvom schválené, tie projekty, tak my 

budeme zaviazaní tú sumu poskytnúť na ten projekt, ale viem, že keď sme mali vstupy do 

mesta, tak práveže vzhľadom na to, že sa nachádzali pri štátnej ceste, museli sa k tomu 

vyjadrovať teda okrem správy ciest aj polícia, či nedôjde k nejakému úrazu alebo aké sú 
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kritériá, aby sa dodržala bezpečnosť.  Čo sa týka týchto prvkov, tak to by sme sa museli ďalej 

tým zaoberať, akým spôsobom ich osadiť tak, aby to bolo bezpečné hlavne, keď tá 

participácia tkvie v tom, že to budú robiť dobrovoľníci. Znovu potom mesto bude zodpovedné 

aj za samotné osadenie, inak herné prvky osádza firma, číže ona by možno vám to prišla 

osadiť, ale potom sa stráca tá participácia na tom projekte.   

 

Poslanec Bc. Skýpala: my schválime jednotlivé projekty, ale potom proces pokračuje ďalej, 

robí sa  nejaká zmluva. 

 

Poslanec pán Kurák: nie.  

 

Pani primátorka: žiadna zmluva, participácia je o tom, že sa hlasuje za jednotlivé projekty, 

posudzuje sa ich bezpečnosť, aj miera tej participácie, ale zmluvy sa nerobia.  

 

Poslanec Bc. Skýpala: ako  máme posúdiť bezpečnosť, či to je v zmysle alebo nie? 

Pani primátorka: bolo to v jednotlivých komisiách. Prešlo to procesom posudzovania, takže 

ja ešte rozmýšľam o tom, či v tých projektov, pri ktorých je pochybnosť, nedať nejaký čas na 

to, aby sa to teda z odbornej stránky posúdilo, a keď to bude odborne posúdené, prinesieme to 

na mestské zastupiteľstvo, nemusí byť to zastupiteľstvo v júni, môže byť napr. aj skôr, aby 

sme nevyriekli teraz, že sa to neschváli, alebo že sa to schváli a potom to zostane v rukách 

mesta, lebo my takúto dobrovoľníckosť podporujeme v tom, že mestské zastupiteľstvo dáva 

finančné prostriedky z rozpočtu.  

 

Poslanec Bc. Skýpala: ja osobne nemám nič proti tým projektom, ak sú v poriadku, po tejto 

stránke.  

Pani primátorka: myslíš technickej.  

Poslanec Bc. Skýpala: myslel som, že ten proces pokračuje, že sa nejaká zmluva podpíše.  

Takže ani potom to nikto nechodí kontrolovať? 

 

Pani primátorka: kontrolór to môže kontrolovať, keď si to dá do plánu kontrol. 

Kontrolór Ing. Škrabák : ale len ekonomickú stránku. 

 

Poslanec Bc. Skýpala: zahlasujeme za ne, ale nech je to podmienené, napr. do mesiaca nech 

nezabezpečia aspoň nejaké súhlasné stanovisko od stavebného alebo úrad alebo od polície 

alebo od niekoho. Je to pri ceste druhej triedy. 

 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: tam je napísané, že mestské zastupiteľstvo rozhodne o 

schválení projektov jednotlivých najneskôr na nasledujúcom zasadnutí mestského 

zastupiteľstva po vyhodnotení návrhov. Viacej sa takéto veci neriešia. 

Poslankyňa JUDr. Garajová: spytovala som sa na ekonomickom oddelení, ako je to reálne s 

finančnými prostriedkami. Všetky tie nákupy tých vecí bude realizovať mesto. Finančné 

prostriedky neodídu z mesta. Keď basketbalový kôš, tak sa zakúpi basketbalový kôš, čiže aj 

takto sa ešte dá troška korigovať. 
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Poslanec pán Kromholc: my sme robili projekt na Slanej Lehote, detské ihrisko. Menili sme 

staré prvky za nové, ale tiež všetky sú podľa normy. Nedovolili sme si tam dať niečo iné. 

Mário ten kôš alebo my máme basketbalový kôš, máme ihrisko vyrobené a takáto cesta asi ani 

veľmi nie je, že aby sa dalo spraviť, že vy nám ho dáte a tak, to asi nie.  

Poslanec Bc. Skýpala: môže to byť tak, že sa to schváli a dodatočne sa dodajú tie veci?  

Poslanec pán Kromholc: ak sa nedodajú? 

Poslanec Bc. Skýpala: len čo sa týka pri tej ceste.  

Poslanec pán Kurák: neboj sa. 

Poslanec Bc. Skýpala: to nie je, že ja sa bojím. 

Poslanec pán Kurák: ani ja si to nezoberiem na zodpovednosť. 

Poslanec Bc. Skýpala: ale to nikto nebude mať na zodpovednosť, to bude mať na starosti 

mesto. Dá sa to tak spraviť? 

Pani primátorka: keď sa to schváli, môžem to ja ešte nepodpísať, takže potom sa musí 

prelamovať veto. Neviem či tak to chceme, lebo my to chceme podporiť, len potrebujeme k 

tomu ešte nejaké veci.  

Poslanec Bc. Skýpala: tak to schváľme s tým, že dodatočne dá nejaké stanovisko stavebný 

úrad.  

Pani primátorka: ale bude požadovať vyjadrovanie ďalších dotknutých orgánov a teda sa to 

predĺži. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: pyramída nie je stavba, pingpongový stôl tiež asi nie je 

stavba. 

Pani primátorka: ale nebude pevne spojený? 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: bude. 

Poslanec Bc. Skýpala: bude to len drobná. Aj drobnú stavbu iba stavebný úrad povoľuje. 

Poslanec Ing. Žilák: ale to nie je pevná stavba, to je rozložiteľná vec.  

Poslankyňa Bc. Tóčiková: ešte horšie to je, že je basketbalový kôš prenosný, lepšie by bolo 

keby je fixný a oplotený. 

 

Poslanec Mgr. Jánošík: k tej bezpečnosti, veci musia byť zaistené tak, že sa nedajú prevrátiť. 

Basketbalový kôš, ak je vyšší ako 2 m,  musí byť ukotvený, to nemôže byť na kolieskach. 

Viete, že ešte aj prenosné brány, by mali byť zaistené, tzn. tréningové, ale tie sú zaistené 

závažím. Toto musí byť.  

 

Poslanec pán Račko: kolega Kurák sa už basketbalového koša vzdal, takže ja by som 

povedal, aby sme hlasovali bez toho koša alebo prípadne ten kôš na tento rok vynecháme 

alebo ho neodhlásime. 

 

Poslanec Bc. Skýpala: som za, len nejako to upravme tak, aby sme z toho nemali nejaký 

problém, aj keď asi len jedna vec je tam problémová. 

 

Poslanec pán Račko: keď je problémová, tak nechajme ten kôš.  
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Poslanec Ing. Macove: treba zaviazať realizátorov tých jednotlivých projektov, aby to 

realizovali v súlade s danou legislatívou danej oblasti, aby boli dodržané všetky bezpečnostné 

opatrenia a preniesť túto zodpovednosť na nich, odsúhlasiť to, nech si to doriešia. 

 

Poslanec pán Kurák: ja som sa nevzdal toho koša, lebo on povedal, že ten kôš už má, takže 

tým pádom ten kôš nikto nechce. 

Poslanec pán Kromholc: bola by tá možnosť, schváliť ten projekt. Ak by sme to teda 

schválili, my by sme si ten kôš mohli zobrať na Slanú Lehotu? Neviem, či je taká možnosť. 

Poslankyňa Bc. Tóčiková: žiadosť podali oni. 

Predstavenie jednotlivých projektov: 

Návrh č. 1 - Oddychová zóna Zelené. Predkladateľkou je Bc. Slávka Srnišová 

 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: keďže aj ja som troška bola nápomocná pri vypracovaní 

tohto projektu, tak veľmi v krátkosti. Ja sama, ale aj Zeleňanci vidia, že v priestor pri 

evanjelickom kostole je príjemný a mladé rodiny aj s deťmi sa tam chodia prechádzať, a preto 

sme prejavili záujem o také malé skultúrnenie tohto priestoru s tým, že svojou radou a 

pomocou nám prispel aj Ing. Kudlák, ktorý nám vybral tie stromy, ktoré by sa tam  mohli 

zasadiť. Chceli by sme tam  2 lavičky, aby matky s deťmi, ale aj návštevníci evanjelického 

kostola, ale aj turisti, ktorí dúfame, že budú navštevovať, či už tento krásny objekt, historický 

alebo turecký most a možno budú využívať aj v budúcnosti cyklotrasu, ktorá je plánovaná, 

aby si mohli posedieť. Na informácie ohľadne aj evanjelického cirkevného zboru, ale aj 

mestskej časti Zelené a možno Poltára bude slúžiť tá informačná tabuľa. Participácia 

obyvateľov bude spočívať v tej manuálnej práci pri osádzaní jednotlivých týchto prvkov. Ja si 

myslím, že či už pyramída, ale aj ten basketbalový kôš na tomto trávnatom priestore, ktorý je 

momentálne nevyužitý, by možno bol oveľa vhodnejší ako ho umiestňovať na ten stiesnený 

priestor toho parčíka. 

 

Návrh č. 2 - Uchovajme si históriu históriu pre budúce generácie. Tento projekt pripravila 

pani Kupčeková. 

Poslanec pán Račko: nejdeme hneď zahlasovať? 

Pani primátorka: nie, to musíme na konci za každý, tak lebo uznesenie ide ako jeden.  

 

Pani Kupčeková: cieľom môjho projektu "Uchovajme si históriu pre budúce generácie" je 

podporiť vzťah občanov a návštevníkov v našom regióne k tradičnej ľudovej kultúre a umeniu 

a prezentovať históriu dobového odievania. Našou snahou je zachovať, šíriť a priblížiť ľudové 

tradície a život obyvateľov v minulosti. Tento ženský ľudový odev plánujeme vyrobiť po 

konzultácii s odborníkom na tradičnú ľudovú kultúru, etnológom, podľa uchovanej 

kolorovanej rytiny akvarelu Bykésziho z roku 1816 pod názvom ženský kroj zo Zeleného a 

Poltára. Následne, keď bude vypracovaný, tak by sme chceli umiestniť v zrekonštruovaných 

priestoroch kultúrneho domu v Poltári. Týmto spôsobom by sme chceli sprístupniť ženský 

dobový kroj občanom a návštevníkom mesta. Požiadavku, ktorú som dala na participatívny 

rozpočet, na vyhotovenie tohto kroja bola vo výške 1 500,- €, zvyšné finančné prostriedky v 

zmysle cenovej ponuky by sme chceli získať od dobrovoľníkov, pričom ich mená, by boli so 

súhlasom darcu, následne publikované, rovnako, ako aj zdroj participatívneho rozpočtu mesto 

Poltár. Pre zabezpečenie tohto kroja sme oslovili Partu - slovenské ľudové umenie Detva.  
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Pani primátorka Mgr. Martina Brisudová: celková suma bude 1.960,- EUR, resp. tá 

ponuka, bude treba ešte nejaké finančné zdroje získať od dobrovoľníkov. Ten kroj je 

jedinečný a viem, že keď pani Kupčeková konzultovala s etnologičkou, tak povedala, že je 

jedinečný na Slovensku. Možno mnohí Poltárčania ani nevedia, že ten tradičný ženský kroj 

vyzeral takto. 

 

Projekt č. 3 " Náš park na Zelenom, poďme ťa skrášliť". Prekladateľkou je Mgr. Gabriela 

Gáberová.  

Projekt č. 4 " Hráme sa vonku, sedíme kultúrne 2". Predkladateľka tohto projektu je pani 

Anna Turoňová. Projekt odprezentoval pán poslanec Kromholc. 

 

Poslanec pán Kromholc: jedná sa o kúpu jedálenských stolov, resp. stolov, ktoré budú v 

kultúrnom dome, nakoľko sme predtým kúpili stoličky nové, čiže teraz tam budú nové stoly. 

Robíme si tam rôzne akcie a je tam aj sála, ktorá sa občas prenajíma. Ďalej je v návrhu 

basketbalové ihrisko. Nakoľko nemáme žiadny nejaký priestor, kde by sa  mohli hrať deti, 

takže medzi kultúrnym domom a požiarnou zbrojnicou starou je miesto, kde by sme chceli 

urobiť 5×5 betónovú plochu, pokryť ju povrchom umelým a basketbalový kôš tam dať.  

Projekt č. 5 " Náš altánok na Zelenom, poďme ťa skrášliť". Predkladateľom projektu je Ing. 

Peter Macove. Projekt odprezentoval pán poslanec Kurák. 

 

Poslanec pán Kurák: je to nadviazanie toho projektu, čo sme robili pred dvoma rokmi. 

Chceli by sme tam spraviť obrubníky, vysypať nejaký štrk, to budeme z vlastných zdrojov 

riešiť a dlažbu. Bude tam zrubové posedenie, 2 kusy o dĺžke 4 m po dva metre. Bude to aj s 

posedom spojené. Ponuky sme tam dali, je to iba nadväznosť na ten altánok, aby sme si mali 

kde posedieť, lebo to pôvodné posedenie je zničené.   

 

Projekt č. 6 ,, Nájdi sa v športe,,. Predkladateľom projektu je pani Vladimíra Očenášová.  

 

Projekt č. 7 " Kultúra- mužský dobový odev". Predkladateľkou projektového zámeru je 

Mgr. Ivana Trhanová.  

 

Mgr. Trhanová: názov projektu je "Zachovajme históriu pre budúce generácie". Keďže som 

členkou folklórneho súboru Poltarica, ktorý funguje tu v Poltári a som spoluvedúca detského 

folklórneho súboru Kukučky, mojím takým cieľom a srdcovkou je folklór a už do tých 

malých detí sa snažíme vštepovať tie kultúrne tradície a folklór prostredníctvom toho 

kultúrneho dedičstva. Preto tematické zameranie tohto projektu je práve mužský dobový odev 

a je to hlavne preto, lebo v meste Poltár doposiaľ nemáme k dispozícií tento mužský dobový 

odev a ani v tomto folklórnom súbore Poltarica nemáme mužské zastúpenie, ktorý by 

prezentoval práve toto oblečenie, či už sviatočné alebo oblečenie, ktoré sa používalo pri práci. 

Mojím cieľom a zámerom tohto projektu je pozitívne ovplyvniť aj kultúrny život v meste 

nielen u mládeži, ale aj v samotnom meste Poltár, pretože kroj je súčasťou hmotnej kultúry a 

svojou krásou zvýrazňuje aj dôležitosť a nevšednosť minulosti. V Poltári sme nenašli, nejaký 

zachovalý mužský dobový odev, preto za zdroj považujeme tú fotografiu, ktorú ste mohli mať 

k dispozícii, bola prílohou tohto projektu, a je to fotografia muža pred evanjelickým kostolom 
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v Poltári. Dobový mužský odev sa v zmysle zachovanej fotografie skladá z košele, zástery, 

lajblíka, kabanice alebo širice, klobúka a čižiem. Celkovo tieto kroje majú veľmi veľkú 

kultúrnu hodnotu, preto mojím cieľom bolo umiestniť tento kroj do presklenej vitríny, Práve 

do novovybudovaného kultúrneho domu, aby sme na základe dobovej fotografie aj 

pripomenuli občanom a návštevníkom mesta, že ľudia kedysi v takomto odeve chodili a počas 

sviatočných dní si obliekali práve takýto dobový odev, ktorý už teraz nevidíme. Žiadam sumu 

z participatívneho rozpočtu 1.500 EUR, pretože naozaj ušitie takého kroja, aby mal tú 

kultúrnu hodnotu, treba odborníka, ktorý sa vyzná, vie tie súčasti ušiť tak, aby tú hodnotu 

nestratili, ale práve, aby rokmi tú hodnotu nadobudol ten kroj. Konzultovala som to aj s 

etnológom. Samozrejme pripravíme ešte rôzne historické pramene a texty, keďže pod tým 

ľudovým odevom bude aj popis o tom konkrétnom ľudovom odeve. Do rozpočtu som dala 

sumu 1.512,- EUR. Z participatívneho rozpočtu žiadam 1.500 EUR a suma 12,- Eur bude 

získaná od dobrovoľníkov 

 

Projekt č. 8 " Spoznaj zem cez dotyky ". Predkladateľkou projektu je PhDr. Katarína 

Koldová.  

 

PhDr. Katarína Koldová: našou prioritou je vytvorenie pocitového chodníčka alebo cestičky 

blízko stromov, ktorá by slúžila poznávaniu. Tento chodníček by bol zložený zo štvorčekov 

60x60 cm a boli by umiestnené za sebou do tvaru jašterice, a bol by zložený z viacerých 

rôznych materiálov, napr. z piesku, zo smrekových šišiek, z kameňa alebo dreva atď. No a 

práve chôdzou bosými nohami by sa podporoval u detí, zdravý životný štýl, rozvíjali by sa 

rôzne fyzické a psychické aktivity, zdravie. Chôdza  po tomto chodníčku by posilňovala aj 

svaly, klenby chodidla, čo je významné v boji proti plochej nohe. Pôsobilo by to aj na 

environmentálnu výchovu dieťaťa. Rozvíjal by sa emocionálny vzťah detí k prírode pomocou 

tohto chodníka. Žiadali sme z participatívneho rozpočtu 1.500 EUR, realizoval by sa v máji a 

v júli 2021, tým, že by sa tvorili plagáty, objednával by sa tovar, organizovala by sa brigáda, 

realizovali by sa práce a dokončený by bol približne v auguste 2021. Samozrejme by sa 

podieľali aj rodičia pri realizácii tohto chodníčka. 

 

Pani primátorka Mgr. Martina Brisudová: chcem sa opýtať, lebo poslanci majú 

informáciu, teda aj my ako MsÚ, že požadovaná suma je 996,- EUR,  teda  nie 1500,- Eur. S 

takouto sumou sme teda aj počítali v rámci participatívneho rozpočtu. Je to správne? 

 

PhDr. Katarína Koldová: áno, je to 996,- Eur. 

 

Projekt č. 9 " Voľnočasové aktivity" . Prekladateľkou je Mgr. Marcela Golianová. 

 Pani Golianová sa ospravedlnila na zasadnutie dnešného mestského zastupiteľstva, pretože je 

práceneschopná.  

Pani primátorka Mgr. Brisudová: tento projekt v krátkosti odprezentujem. Ide o projekt 

živého človeče, tzn. ide o osadenie betónových platní v areáli mestského kúpaliska v mestskej 

časti Zelené a výrobu drevených figúrok pre 16 hráčov tak, aby túto hru mohli hrať, malí aj 

veľkí. Ide nám o zatraktívnenie mestského kúpaliska na Zelenom s tým, že každoročne sa 

snažíme aj my, ako pracovníci mesta pracovať ako dobrovoľníci. V predminulom roku sme 

takýmto spôsobom zatraktívnili mestský parčík, ktorý sa nachádza pri Mestskom úrade v 

Poltári, vtedy predkladateľkou bola Mgr. Brndiarová, a teraz by sme boli veľmi radi, keby sa 
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nám podarilo tento projekt, ktorý by sme chceli mať na mestskom kúpalisku. Samozrejme 

figúrky by boli odložené u správcu mestského kúpaliska s tým, že v prípade záujmu budú 

bezplatne zapožičané pre deti, dospelých, seniorov. Samotnými figúrkami môžu byť oni sami, 

teda to bude interaktívne človeče. Vzhľadom k tomu, že ide o potrebnú mieru participácie na 

projekte, okrem pracovníkov MsÚ a Technických služieb Poltár, s.r.o., ak budete mať aj vy 

chuť pani poslankyne, páni poslanci zapojiť sa do tohto zaujímavého projektu, tak dvere budú 

samozrejme otvorené a môžete nám pri tom pomôcť vlastnou prácou. 

 

Projekt č. 10 " Školský plot nás volá, poďme von od stola".  

Prekladateľom je pán Tomáš Švingál, Projekt odrezentoval poslanec pán Švingál. 

 

Poslanec pán Švingál: ide o oplotenie v kanadskej škôlke, keďže celá kanadská škôlka sa už 

porobila. samotné betónové teleso oplotenia je zničené, rozpadnuté, čiže podľa mňa to rodičia 

chcú opraviť a nové dielce kúpiť.  

 

Pani primátorka Mgr. Martina Brisudová: ja by som  ešte doplnila, že z jednej strany plota 

dali vláčik, húsenica a strom a druhej strany budú mať deti k dispozícii kriedy, aby mohli z 

druhej strany plota kresliť ako na tabuľu, aby to bolo zamerané aj na výtvarnú výchovu a taký 

tvorivý prejav detí materskej škole. Čo sa týka tej práce, bude to na rodičoch, ktorí boli už 

požiadaní nielen o prácu na tomto projekte, ale budú požiadaní aj dofinancovanie tohto 

projektu, pretože 1.500,- EUR nebude postačovať celkovo aj na tú úpravu, o ktorej hovoril 

pán poslanec Švingál, toho betónového základu. 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

UZNESENIE č. 35 A /2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

projektové návrhy  participatívneho rozpočtu mesta Poltár na rok 2021 

1) "Oddychová zóna Zelené" – 1 500,- € 

 

Hlasovanie:  

11 za                                                 0 - proti                                          0 - zdržal sa hlasovania 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 

 

UZNESENIE č. 35 B /2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

projektové návrhy  participatívneho rozpočtu mesta Poltár na rok 2021 

2) "Uchovajme si históriu pre budúce generácie" – 1 500,- € 
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Hlasovanie:  

11 za                                                 0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 

 

 

UZNESENIE č. 35 C /2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

projektové návrhy  participatívneho rozpočtu mesta Poltár na rok 2021 

3) "Náš park na Zelenom - poďme ťa skrášliť" – 1 500,- € 

 

 

Hlasovanie:  

6 za                                                 0 - proti                                          5 - zdržal sa hlasovania 

                    JUDr. Bronislava Garajová 

                      Mgr. Pavel Jánošík 

            Mgr. Lenka Sojková 

              Karol Švingál 

                       Bc. Martina Tóčiková 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 

 

UZNESENIE č. 35 D /2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

projektové návrhy  participatívneho rozpočtu mesta Poltár na rok 2021 

4) "Hráme sa vonku, sedíme kultúrne 2" – 1 500,- € 

Hlasovanie:  

11 za                                                0  - proti                                        0  - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 
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UZNESENIE č. 35 E /2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

projektové návrhy  participatívneho rozpočtu mesta Poltár na rok 2021 

5) "Náš altánok na Zelenom - poďme ťa skrášliť" – 1 500,- € 

 

 

Hlasovanie:  

11 za                                                 0 - proti                                        0  - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 

 

UZNESENIE č. 35 F /2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

projektové návrhy  participatívneho rozpočtu mesta Poltár na rok 2021 

7) "Kultúra - mužský dobový odev" – 1 500,- € 

 

 

Hlasovanie:  

11  za                                                0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 

 

 

 

UZNESENIE č. 35 G /2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

projektové návrhy  participatívneho rozpočtu mesta Poltár na rok 2021 

8) "Spoznaj zem cez dotyky" –  996,- €  
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Hlasovanie:  

11 za                                                 0 - proti                                          - zdržal sa hlasovania 

 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 

 

 

UZNESENIE č. 35 H /2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

projektové návrhy  participatívneho rozpočtu mesta Poltár na rok 2021 

9) „Voľnočasové aktivity“ – 1 500,- € 

 

Hlasovanie:  

11 za                                                 0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 

 

 

UZNESENIE č. 35 CH /2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

projektové návrhy  participatívneho rozpočtu mesta Poltár na rok 2021 

10) "Školský plot nás volá - poďme von od stola" – 1 500,- € 

 

 

Hlasovanie:  

11 za                                                 0 - proti                                        0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 
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6. Správa o stave bezpečnostnej situácie a vývoj kriminality v meste Poltár za rok 2020  

Pani primátorka: táto informatívna správa bola doručená od riaditeľa Obvodného oddelenia 

Policajného zboru v Poltári pána Mgr. Karáseka a správu na zasadnutí mestskej rady predložil 

pán npor. Mgr. Stanislav Masár. Z dnešného rokovania mestského zastupiteľstva sa z dôvodu 

pandemickej situácie títo páni ospravedlnili. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 36/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

informatívnu správu  pod názvom Správa o stave bezpečnostnej situácie a vývoji kriminality 

v meste Poltár za rok 2020 

 

 

Hlasovanie:  

10 za                                                0 - proti                                        1 - zdržal sa hlasovania 

                           Mgr. Pavel Jánošík 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 

 

7.  Informatívna správa o stave nezamestnanosti v meste Poltár za rok 2020 

Pani primátorka: túto informatívnu správu mestskému úradu doručila pracovníčka Úradu 

práce, sociálnych vecí a rodiny v Poltári Ing. Jela Kyzeková. Táto správa je predložená v 

zmysle schváleného plánu činnosti mestskej rady a mestského zastupiteľstva na I. polrok 

tohto roka. Pani Kyzeková sa z dôvodu pandemickej situácie ospravedlnila z dnešného 

rokovania mestského zastupiteľstva.  

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie.  

 

UZNESENIE č. 37/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

 

informatívnu správu  pod názvom Správa o stave nezamestnanosti v meste Poltár za rok 2020 
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Hlasovanie:  

10 za                                                0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

 

8. Informatívna správa o stave požiarnej ochrany v Poltári a okolí za rok 2020. 

 Pani primátorka: správu nám doručil Ing. Peter Macove. Ing. Peter Macove sa z dôvodu 

pracovného zaneprázdnenia ospravedlnil z dnešného mestského zastupiteľstva. 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 38/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

informatívnu správu  pod názvom Správa o stave požiarnej ochrany v Poltári a okolí za rok 

2020 

 

 

Hlasovanie:  

10 za                                                 0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Bc. Ján Skýpala 

 

9. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Poltár č. 2/2021, o určení príspevkov 

od zákonných zástupcov detí, žiakov a dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov 

v materských školách, v základnej umeleckej škole, v centre voľného času, v školskom 

klube detí, v školských jedálňach pri materských školách a pri základných školách,  

ktorým sa mení Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. 3/2019 o určení 

príspevkov od zákonných zástupcov detí, žiakov a dospelých na čiastočnú úhradu 

výdavkov v materských školách, v základnej umeleckej škole, v centre voľného času, 

v školskom klube detí, v školských jedálňach pri materských školách a pri základných 

školách,  v znení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Poltár č. 2/2020 
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 Pani primátorka: toto všeobecne záväzné nariadenie spracovala JUDr. Garajová. 

Spracovala ho na základe požiadaviek riaditeľa Základnej školy na Ul. slobody v Poltári, kde 

je problematické financovanie centra voľného času. My sme schválili všeobecne záväzným 

nariadením sumu 101,- EUR na jedno dieťa alebo žiaka, ktorý navštevuje centrum voľného 

času, avšak ostatné obce nám túto sumu neposkytujú alebo nám poskytujú iba čiastočnú sumu 

na krytie týchto výdavkov, čiže vo všeobecne záväznom nariadení ide o dofinancovanie, ale v 

tomto prípade to dofinancovanie bude už od zákonných zástupcov žiakov. Jedná sa o žiakov, 

ktorí dochádzajú a majú trvalé bydlisko mimo mesta Poltár, pretože každá obec na tieto deti 

dostáva v rámci podielových daní, financie. Druhá časť sa týka školného. Toto sa týka detí, 

ktoré navštevujú materské školy, my v tomto prípade zjednocujeme sumu školného. Školné 

bolo rozdelené na nejaké 3 časti, platila suma 10 EUR, suma 15 EUR a suma 20 EUR. Na 

základe návrhu riaditeliek MŠ zjednocujeme túto sumu na sumu 15 EUR, ktorá bude rovnaká 

pre každé dieťa, ktoré navštevuje príslušnú materskú školu. Od 1. septembra tohto roku vyšla 

nová legislatívna právna úprava, že všetky deti, ktoré dovŕšia 6 rokov, majú navštevovať 

predškolské zariadenie. My samozrejme máme viac ako 10 takýchto detí, väčšinou tieto deti 

sú z marginalizovaného prostredia. Je možno potrebné dodať to, že pokiaľ materskú školu 

navštevuje dieťa, ktorého rodičia poberajú dávku v hmotnej núdzi, tak takéto dieťa za 

návštevu predškolského zariadenia neplatí. Pokiaľ predškolské zariadenie navštevuje dieťa, 

ktoré je predškolákom, tzn. že dovŕši 6 rokov veku v danom školskom roku, tak za toto dieťa 

platí školné štát, teda dostáva mesto školné na takéto dieťa. Iste sa k tomu vyjadria aj 

predsedovia komisií, pretože majú k dispozícii všeobecne záväzné nariadenia, mali aj 

predseda ekonomickej komisie pán Ing. Žilák, predseda školskej komisie pán Karol Švingál. 

My sme k tomuto všeobecne záväznému nariadeniu dostali aj pripomienku, táto pripomienka 

bola od pani riaditeľky MŠ Kanadská Mgr. Melicherovej a od pani učiteľky MŠ Kanadská 

Vlasty Kojnokovej, ktoré nás v upozornili na zjednotenie tejto sumy, pretože my sme ešte 

navrhovali zvýšené školné pre deti dvoj až trojročné na sumu 18,- EUR, ale nakoniec sme túto 

podmienku prijali návrh vo všeobecne záväznom nariadení, je školné 15,- EUR na mesiac za 

každé dieťa, ktoré bude navštevovať materskú školu v našom meste.  

 

Poslanec Ing. Žilák: najskôr za ekonomickú komisiu, keďže je pandemický problém, tak 

som s kolegami viac menej telefonoval. Chcem by som sa spýtať, či by nebolo lepšie hlasovať 

o dvoch zmenách vo VZN, v tabuľke č. 1 a č. 2, kde za celý CVČ tým, že obce si neplnia tie 

svoje veci, ktoré by si mali. Dali sme odporúčacie stanovisko. Čo sa týka materských škôlok, 

vypočul som si nejaké argumenty. Gro poltárskych detí zaplatilo 10,- EUR, urobiť 33 % 

zvýšenie na 15,- Eur, výsledok bol ten, že sa neodporúča na hlasovanie, ale každý poslanec je 

tu, má svoj názor, ale to vyšlo z ekonomickej komisie.  

 

Poslanec pán Švingál: poviem len za školskú komisiu. My sme to tiež prebrali v školskej 

komisií s tým, že sme hneď telefonovali predsedovi ekonomickej komisie, s tým, že 

odporúčame toto VZN schváliť tak ako je s tou pripomienkou. Čo sa týka, ideme na tých 

33%, neviem o čom hovoríš, lebo 10,- Eur a 15,- Eur je 50% zvýšenie a nie 33%.  Je to na 

návrh pánov riaditeľov, oni vedia, že z toho nevyjdu. S nejakou pani riaditeľkou si bol? 

Poslanec Ing. Žilák: nie, ja som sa nato pýtal rodičov. 

Poslanec pán Švingál: ktorého rodiča si sa pýtal?  

Poslanec Ing. Žilák: to už myslím, že je to moja vec. Teraz som sedel v sobotu s tromi. 
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Poslanec pán Švingál: keď doteraz vedeli dať rodičia 10,- EUR, podľa mňa budú vedieť dať 

aj 15,- EUR. To netreba len hladkať, ale musíme robiť aj veci čo sa nepáčia ľuďom.   

Poslanec Ing. Žilák: jasné.  

Pani primátorka: ešte raz zdôrazniť, že sa nejedná o zvyšovanie, ale jedná sa o to, že deti 

všetky by mali platiť jednu sumu. Niektoré deti platili 15,- EUR, niektoré platili 20,- EUR a 

niektoré platili 10,- EUR, čiže nehovorme o zvyšovaní. Hovorme o zjednocovaní platby, tak 

ako nám to určuje zákon. Pre ekonomiku mesta je veľmi dôležité aj napĺňanie príjmov v 

rozpočtu. Ak tieto príjmy znížime, v takomto prípade nenaplníme školné. Školné ako také, je 

príjem v rozpočte, ktorý vraciame materským školám a o tom, na aké účely bude školné 

využité rozhodne vždy riaditeľka materskej školy, ktorá vie najlepšie, čo tým deťom v škole 

chýba. My sme tiež kontaktovali rodičov, máme vyjadrenie, že v rámci tried v materskej škole 

Sklárska sa iba 1 trieda vyjadrila negatívne. Vyjadrenia z Materskej školy Kanadská neboli 

žiadne, že by teda rodičia nesúhlasili so zvyšovaním takýchto príspevkov, ale v prepočítaní to 

vychádza asi 70 centov na dieťa, ktoré navštevuje materskú školu denne, toto nie príjem 

mesta. Cez mesto to iba prejde, je to príjem samotnej tej materskej školy a malých detí, ktoré 

túto materskú školu navštevujú.  

Poslanec Mgr. Jánošík:  tieto VZN-ka sú naozaj vždy nepopulárne, záleží naozaj o koľko sa 

to zvýši, ale na druhej strane vieme, že tieto finančné prostriedky budú príjmom toho 

zariadenia, takže toto je súčasť toho, že peniaze budú pre materské školy určite aj tie 

poplatky. Tie poplatky sú aj v iných zariadeniach. Ani ja nie som rád, že sa ide zvyšovať, ale 

je to na to, aby tie zariadenia napredovali, aby mali, aby tá škola alebo materská škola alebo 

zariadenie sa nemuselo potom na zriaďovateľa obracať, že už finančné prostriedky nemajú, 

hlavne na tie veci, ktoré sú potrebné, kde sa očakávajú výdavky.  

Poslanec pán Kurák: len na Karola som chcel reagovať. Ja tiež poznám rodičov, čo je im 

veľa aj tých 5,- EUR, takže Peťo hovorí tiež pravdu. 

Pani primátorka: ja sa len chcem spýtať, či existuje ešte na Slovensku inštitúcia, ktorá by sa 

venovala deťom za 10,- Eur alebo 15,- EUR mesačne. Vy máte tiež dieťa materskej škole, 

osobitne triednou dôverníčkou je vaša manželka a tá povedala, že je to v poriadku. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: my sme mali rôzne odstupňované poplatky, podľa veku 

detí, vyšší poplatok sme vyberali od rodičov maličkých detí, pretože objektívne si povedzme, 

že s tými maličkými detičkami, voláme ich plienkoši, je omnoho viac práce, ako s 

predškolákmi. Teraz sa to zjednocuje. Uvedomme si, že tou povinnosťou, že predškoláci 

musia nastúpiť do škôlky, sa nám zvýši počet predškolákov, ktorí neplatia. Čiže budeme mať 

viac detičiek, za ktoré platiť nebudú  a neplatia rodičia, ktorí poberajú dávku v hmotnej núdzi. 

Je možné, že ani pri tých 15,- EUR, nepokryjeme príjmovú stránku rozpočtu škôlky, čo sa 

týka vlastných príjmov. Čo sa týka toho navýšenia o 50 %, pokiaľ ten rodič je zamestnaný, 

chodí do tej roboty, on je rád, že o svoje dieťa má postarané a to navýšenie o 5,- EUR pre 

rodiča, ktorý chodí do práce či už jeden alebo obidvaja, nebude rozhodujúce a potvrdilo sa 

nám to tým, že sme sa dopytovali rodičov prostredníctvom jednotlivých tried a samozrejme aj 

riaditeliek obidvoch materských škôl.  

Poslanec pán Švingál: chcel by som odpovedať Máriovi,  ešte raz opakujem, ja som si toto 

nevymyslel. Toto je na návrh riaditeliek škôlok a nie na môj návrh. Je to na ich návrh. 

Poslanec Bc. Skýpala: ešte raz, podnet od riaditeliek. V každej triede to bolo 

prekonzultované. Dokopy máme, koľko tých  škôlkárskych tried, obe MŠ dokopy? 
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Pani primátorka: jedna má 6 tried a druhá 3 triedy.  

Poslanec Bc. Skýpala: takže z 9 sa jedna vyjadrila, že nesúhlasí. Vidíme, že rodičia nemajú s 

tým nejaké problémy. To nie je zvyšovanie, opäť opakujeme, je to vyrovnanie, že jedni platili 

viac ako 15,- EUR, druhí platili menej ako 15,- Eur a niektorí platili 15,- EUR. Niekto bude 

platiť menej. Musíme prijímať aj zodpovedné rozhodnutia, ktoré sú niekedy aj bohužiaľ 

nepríjemné, ale na to sme tu, že my musíme aj nepopulárne rozhodnutia prijať. Nič sa 

nenavyšuje, len sa to vyrovnáva. 

Poslanec pán Račko: trošku ma to hnevá, že to bolo rozdelené tak, že 20,- EUR platili cudzí 

a tí naši platili o 5,- EUR menej, ale keď sa to má zjednotiť, tak áno. Skôr ma zarazilo to, že 

ten príspevok sa nevracia, keď dlhodobo dieťa nejde do školy. Zistil som aj to, že to musí byť 

viac ako 30 dní. 

Pani primátorka: 30 dní, to je podľa zákona. 

Poslanec pán Račko:  dva-tri týždne, keď dieťa vypadne zo školy, tak tie peniaze ostávajú 

tam. Tie deti poltárske teraz budú platiť viacej kvôli tomu, že nepoltárske budú platiť menej. 

Poslanec Bc. Skýpala: to je v rozpore so zákonom. 

Poslanec pán Račko: neviem, ale v Kokave platia dve, síce som si to nepozeral v  zákone, 

ale v Kokave majú dve sumy. 

Pani primátorka: Kokava si robila svoje všeobecne záväzné nariadenie na základe mesta 

Poltár, čiže oni to budú musieť teraz, keď si pozrú naše všeobecne záväzné nariadenie 

zjednotiť, tam sme volali. Čiže na základe toho je to, nie sú celkom iba cudzí, lebo to boli aj 

maličkí, čiže tí plienkoši. 

Poslanec pán Račko: viem že aj malí platili.  

Pani primátorka: je to legislatívne dané, že dieťa, ktoré nenavštevuje viac ako 30 dní škôlku, 

tak tomu sa školné potom vracia. Musím pochváliť aj rodičov, že mnohí rodičia povedali, že 

aby to školné za deti najmä v tejto pandemickej dobe si tá škôlka nechala. Samozrejme sme 

potom to školné napr. teraz vracali rodičom, pokiaľ to dieťa viac ako 30 dní nechodilo. Môže 

byť dieťa choré, môžu si ho rodičia iba tak nechať doma, čiže to sú rôzne dôvody, prečo deti v 

materských školách zostávajú doma.  

 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: musím súhlasiť s kolegom Račkom, ani ja nie som s tým 

celkom spokojná, že  sme znížili to školné pre tie cudzie deti, pretože naše škôlky sú 

financované z nášho rozpočtu a z našich podielových daní a prioritne by mali byť pre naše 

deti, takže nie som s tým spokojná, avšak zákonodarný zbor prijal novelu zákona, ktorá je 

účinná od 1. 1. 2021, kde povedali, že má byť jednotné školné pre všetky deti, takže my v 

podstate len vyhovieme zneniu zákona, ale tiež s tým nesúhlasím celkom a nepáči sa mi to, 

pretože naozaj v krajnom prípade by napr. predškoláci, ktorých musíme zobrať s cudzích 

dedín by mohli vytlačiť naše deti. Mohlo by sa teoreticky stať, my musíme potom prijať 

nejaké pravidlá na prijímanie detí. Je to tak v zákone, takže my vyhovieme tomu, čo priniesla 

novela zákona. 
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Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 39/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. 2/2021 o určení príspevkov od zákonných 

zástupcov detí, žiakov a dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov v materských školách, v 

základnej umeleckej škole, v centre voľného času, v školskom klube detí, v školských 

jedálňach pri materských školách a pri základných školách,  ktorým sa mení Všeobecne 

záväzné nariadenie mesta Poltár č. 3/2019 o určení príspevkov od zákonných zástupcov detí, 

žiakov a dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov v materských školách, v základnej 

umeleckej škole, v centre voľného času, v školskom klube detí, v školských jedálňach pri 

materských školách a pri základných školách,  v znení Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta Poltár č. 2/2020 

 

Hlasovanie:  

7 za                                                  2 - proti                                         2 - zdržal sa hlasovania 

           Mário Kurák    Zdenko Račko 

     Ing. Miroslav  Macove   Ing. Peter Žilák 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 

 

Poslanec Ing. Žilák: z prítomných? 

Pani primátorka: áno, z prítomných poslancov.  Výsledok je 6,6. 

Poslanec Ing. Žilák: nie z celkového? 

Pani primátorka: nie, z prítomných poslancov sa schvaľuje všeobecne záväzné nariadenie. 

Skúste si to doštudovať, keď to neviete. 

 

10. Žiadosť o poskytnutie príspevku v rámci výzvy č. 2020/001 „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ z  Fondu na podporu športu 

pre projekt: „Modernizácia budovy telocvične súp. č. 727 na Ul. sklárskej v Poltári“ 

Pani primátorka: mesto Poltár sa snaží podávať projekty tak, aby sme zmodernizovali tie 

nehnuteľnosti, ktoré slúžia verejnosti. Takouto nehnuteľnosťou je športová hala, ktorá sa 

nachádza na Ul. sklárskej. Reagovali sme spracovaním projektu na výzvu z fondu na podporu 

športu a pripravili sme projekt, ktorý sme do stanoveného termínu aj zaslali. Tento projekt 

samozrejme si vyžaduje spolufinancovanie zo strany mesta Poltár. Na základe podmienok, 

ktoré boli vyhlásené vo výzve, je toto spolufinancovanie v objeme 50 % z celkových 
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oprávnených nákladov na tento projekt. Podrobne sú v materiáli napísané aj stavebné úpravy, 

ktoré sa týkajú športovej haly, ktorú využívajú športovci na hranie pingpongu, na volejbal, ale 

využívajú ju aj žiaci Základnej školy na Ul. školskej, ktorý telocvičňu nemajú. V prípade, že 

náš projekt by bol schválený, by naše výdavky dosiahli sumu viac ako 464.000,- EUR a 50 % 

z tejto sumy je suma 232.000,- EUR, niečo teda vyše tejto sumy. Samozrejme na to by mal 

byť tento projekt schválený. My sme sa už informovali, na tento fond prišlo veľmi veľa 

projektov, teda to, či bude schválený alebo nebude je stále pre nás otázne. Okrem samotnej 

rekonštrukcie telocvične, sme požiadali aj oplotenie tohto areálu a požiadali sme aj o 

rekonštrukciu bežeckej dráhy. V takomto prípade by samozrejme v prípade tejto 

rekonštrukcie by to mohli využívať aj iné kluby, prípadne iní športovci, bežci, futbalisti a teda 

naozaj ten, kto bude chcieť, pestovať šport v našich podmienkach. Samozrejme uvedomujeme 

si, že v prípade schválenia tohto projektu sa jedná o pomerne vysokú sumu dofinancovania, 

ale teda robili sme to na základe podmienok danej výzvy. Mojím návrhom by teda bolo v 

prípade schválenia, že dofinancovanie tohto projektu by sa mohlo uskutočniť z rezervného 

fondu, pretože taký objem finančných prostriedkov voľných v rozpočte aktuálne nemáme.  

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 40/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

- predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci výzvy č. 2020/001 „Výstavba,   

  rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ z Fondu na podporu športu pre   

  projekt: „Modernizácia budovy telocvične súp. č. 727 na ul. Sklárskej v Poltári“. 

- spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 50 % z celkovej sumy        

  oprávnených výdavkov projektu (464 066,22,-  €), t. j. sumu 232 033,105,- €. 

 

 

Hlasovanie:  

11 za                                                   0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 

 

11. Schválenie spoluúčasti mesta Poltár  na projektoch  „Modernizácia vybavenia 

digitalizovaných  kín “ a  „ Digitalizácia  kín technológiou E - cinema HD “ 

Pani primátorka: mesto Poltár sa veľmi intenzívne snaží získavať mimorozpočtové zdroje, 

preto, aby sme poskytli služby dostupné pre našich obyvateľov. Aktuálne teraz  je 
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rekonštruovaný kultúrny dom a súčasťou vybavenia kultúrneho domu by malo byť aj jeho 

premietanie aj zásuvné hľadisko. Jedná o dve rozličné výzvy, do ktorých sme sa zapojili. Prvá 

žiadosť - Modernizácia vybavenia digitalizovaných kín sa týka poskytnutia dotácie na nákup 

zásuvného hľadiska. Celkové náklady na zásuvné hľadisko sú takmer 180.000,- EUR. Tento 

projekt bol vyhlásený, tak že spoluúčasť žiadateľa je 50 %, čiže takmer 90.000,- EUR, a 

druhá žiadosť bola vyhlásená v rámci podprogramu - Digitalizácia kín technológiou Ecinema 

HD a tá sa týka nákupu technického vybavenia za účelom digitalizácii kina tak, aby sme 

mohli v kine začať premietať. Celkové náklady projektu na digitalizáciu kina boli viac ako 

25.000,- EUR a tam je 10 % spoluúčasť, čiže konkrétne je to 2.567,- EUR, ktoré by  boli 

určené na dofinancovanie v tom prípade, že by tento projekt bol audiovizuálnym fondom v 

Bratislave schválený.  

Poslanec pán Račko: zásuvné hľadisko sme ešte neriešili ?  

Pani primátorka: áno, my by sme chceli usporiť finančné prostriedky v tom prípade, že by 

nám bol poskytnutý príspevok, a tým pádom by sme usporili finančné prostriedky. Jednalo by 

sa o 90 000,-  EUR. 

Poslanec pán Račko: nebolo to už v projekte čo sa robí teraz? 

Pani primátorka: je, ale to sú neoprávnené výdavky. 

Poslanec Bc. Skýpala: o to menej by tam išlo. 

Poslanec pán Račko: čiže ušetríme 90 000,- EUR.  

Pani primátorka: v prípade, že by to bolo schválené. Je to otázne.  

Viceprimátorka JUDr. Garajová: obidva tie projekty, čo sa týka kina, pripravoval pán 

Vojtek, bude ich aj ďalej prezentovať pred audiovizuálnym fondom. Naším cieľom je teda, 

keď už naozaj toľko peňazí od našich daňových poplatníkov sa investuje do rekonštrukcie 

kultúrneho domu, aby sme to teda dotiahli do finále, aby sa znova mohlo premietať, aby tam 

bolo aj kvalitné ozvučenie pre prípadné nejaké spoločenské udalosti. Čo sa týka toho 

zásuvného hľadiska, išli sme do toho, lebo chceme využiť každú príležitosť, získať nejaké 

finančné prostriedky mimo náš rozpočet, len vzhľadom na celú dobu toho schvaľovania 

projektu, pochybujem, že to zásuvné hľadisko do júna, že by sa to podarilo. Hlavne, keď sme 

teraz schválili, že do 15. 6. má byť kultúrny dom dokončený, ale skúsili sme to. 

Poslanec Bc. Skýpala: dokedy je vyhodnotenie tých projektov?  

Pani primátorka: na budúci týždeň je samotná prezentácia. Robia to tak, že štatutárny 

zástupca alebo niekto koho splnomocní, to odprezentuje, až potom nasleduje vyhodnotenie. 

Ako povedala pani poslankyňa Garajová, je to otázne, lebo my to potrebujeme čím skôr, 

vzhľadom ku kolaudácii 7. 8. 2021. Pokúšame sa o to, aby sme znížili náklady mesta Poltár 

na rekonštrukciu kultúrneho domu.  

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie. 

UZNESENIE č. 41/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 
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spoluúčasť mesta Poltár   na  projektoch :  

a) Podprogram 4.3. „Modernizácia vybavenia digitalizovaných  kín “  

                       Názov projektu : Zásuvné  hľadisko  - kino Ipeľ v Poltári  

                  Celkové náklady na projekt : 179 391,24.- Eur 

                       Spoluúčasť 50 % : 89 695,62.- Eur  

 

Hlasovanie:  

11 za                                                 0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 

 

b.  Podprogram 4.2.  „ Digitalizácia  kín technológiou E - cinema HD “ 

              Názov projektu : Digitalizácia kina v Poltári   

                  Celkové náklady na projekt : 25 665.- Eur 

                       Spoluúčasť 10 % : 2567.- Eur  

 

Hlasovanie:  

11 za                                                 0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 

 

12. Zrušenie uznesenia č. 10/2004 Zriadenie vecného bremena na prechod, prejazd 

a parkovanie motorových vozidiel   

Pani primátorka: ide o zrušenie uznesenia, ktoré prijalo mestské zastupiteľstvo v roku 2004. 

Toto uznesenie sa týkalo zriadenia vecného bremena na prechod, prejazd a parkovanie 

motorových vozidiel pre pani Ivetu Hagenovú. Je to ten priestor, ktorý sa nachádza na Ul. 

družby, kde pani Hagenová podniká. Navrhujeme toto uznesenie zrušiť z toho dôvodu, že 

vedľa pri spoločnom dvore sa nachádza aj nehnuteľnosť, ktorá patrí mestu Poltár. V 

súčasnosti v tejto nehnuteľnosti sídli mestská knižnica a tie priestory, ktoré sa nachádzajú nad 

mestskou knižnicou, sú zatiaľ nevyužité. Každý, kto pozná tento priestor vie, že tento priestor 

je v zlom technickom stave, tzn. že veľmi urgentne si vyžaduje rekonštrukciu. Ak chceme 

podávať projekty na rekonštrukciu tejto mestskej nehnuteľnosti, tak nemá byť zaťažená 

ťarchami, preto navrhujeme zrušenie tohto uznesenia s tým, že samozrejme užívanie toho 

dvora nebude nejakým spôsobom znemožnené pre pani Ivetu Hagenovú. Ide o to, že sme 

podali niekoľko projektov na rekonštrukciu, a toto je dôvod, prečo tie projekty následne nie sú 

úspešné 
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Poslanec pán Račko: uvádza sa tu, že pani Ivete Hagenovej bude po zrušení uznesenia č. 

10/2004 mestského zastupiteľstva na parcele č. 8/2 naďalej sprístupnený prechod a prejazd 

motorovými vozidlami ako doteraz. Dostanú to písomne? Doteraz mali uznesenie z roku 

2004, a teraz by potrebovali to mať na papieri, lebo sa niečo náhodou stane? 

Pani primátorka: čo myslíš pán poslanec, čo sa stane? Nič sa nestane.   

Poslanec pán Račko: neviem, ale takto by nikto nechcel ostať tak, keď to mal doteraz na 

papieri. Ideme to zrušiť, tak aby to mala na papieri, že to môže užívať ďalej. Nejakú dohodu. 

Neviem, či to je možné. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: len, či nám to nebude brániť v tých projektoch. 

Poslanec pán  Račko: poprosili ma o to, aby som sa to spýtal. 

Pani primátorka: pre nás najdôležitejšie zadefinovať to, aby sme mohli požiadať o projekty.  

Poslanec pán Račko: to som pochopil. 

Pani primátorka: pre mňa je kľúčové to rozhodnutie. Hlasovanie je už potom na 

poslaneckom zbore. Buď nám tá budova spadne, viete, v akom stave je, že tam je problém aj 

so strechou, so všeličím. Ak chceme žiadať, nemám žiadnu vedomosť o tom, že by bol nejaký 

problém, ktorý by mala pani Hagenová s mestom, pretože jedna vec je to, že tu podniká, čo je 

samozrejme pozitívna vec a druhá vec je to, že my chceme teda žiadať o projekty.  

Poslanec Bc. Skýpala: v zásade nie je s tým problém, lebo ten zámer je jasný, že 

potrebujeme očistiť parcelu. Je pravda, že keby som tam mal prevádzku, zrejme oni tam asi 

nemajú prístupovú cestu, to je asi jediná. Neviem, či by som na ústnej dohode fungoval. Dá sa 

nejaká nájomná zmluva za nejakú symbolickú cenu spraviť s tým, že to nevyužíva ona. 

Neviem, koľko tá parcela presne zaberá, či len ako je prejazdová brána , či celý dvor? 

Poslanec pán Račko: oni majú pri plote taký plot 3-metrový, ktorý sa nepoužíva ani 

neotvára, to je ako plot. V tom páse ešte majú schody navrch. Keby sa náhodou niečo stalo, 

tak musia tie schody zbúrať a spraviť si úplne nový vchod, ak by sa im tá cesta nesprístupnila, 

lebo potom je vchod už iba dole, kde majú parkovisko. 

Poslanec Bc. Skýpala: nie je problém spraviť nájomnú zmluvu nejakú dlhodobejšiu.  Ošetriť 

to tak, aby ju bolo možné jednostranne zo strany mesta v prípade potreby zrušiť, samozrejme 

z opodstatnených dôvodov. To skôr bude pani viceprimátorka vedieť tieto veci, že určite sa dá 

nejaký jednoduchý papier, s tým, že samozrejme treba v prvom rade brať ohľad na mesto v 

prípade akýchkoľvek investičných vecí.  

Poslanec pán Račko: je to rozdelené na dve parcely, jedna je knižnica a druhá je príjazdová 

cesta. Ak bude nejaká výzva len na knižnicu, tak by to bolo možné aj s tým bremenom. 

Nechcem síce hovoriť, aby tam to bremeno sa dávalo. 

Poslanec Bc. Skýpala: ak by bolo možné aj tú prístupovú zveľadiť. Vieš, že ukracovať mesto 

teraz na úkor niekoho. Ak sa zruší to bremeno, tak by bolo dobré aspoň nejakú s nimi zmluvu 

spraviť. Naozaj tiež sú tu nejaké roky, niekoľko ľudí tu ubytovali, čo aj pre mesto robili. Ak 

teda nie je problém nejakú zmluvu spraviť. 

Poslanec Ing. Žilák: oni nechcú nejaký zázrak, ale aspoň niečo ubezpečovacie, že nejaká 

dohoda, že im nebude zabránené prístupom k vstupu do svojej prevádzky, a že bude do  

takého stavu dané, keď sa projekt urobí, že aj oni budú môcť zatiaľ bez problémov využívať. 
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Nejakú obojstrannú dohodu podpísanú treba, aby ten človek naozaj niečo v ruke mal. Za tie 

roky si to naozaj vybudovali.  

 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: ak ste si to preštudovali, tak určite viete, že žiadne vecné 

bremeno ako ťarcha na LV mesto nemá, neexistuje. Vecné bremeno v tejto chvíli neexistuje. 

My, vy alebo naši predchodcovia dávno prijali nejaké uznesenie, ktorým sľúbili, že sa zriadi 

vecné bremeno, ktoré sa za mnoho rokov nezrealizovalo. Považujem preto, keďže vieme, že 

tam žiadne vecné bremeno nemôžeme mať, pretože pokiaľ by sme ho tam mali, tak cez 

žiadny projekt nemôžeme žiadne peniaze žiadať. Považujem toto uznesenie, tento prísľub za 

zbytočný a nadbytočný, pretože ho nemôžeme splniť. Čo sa týka nejakej nájomnej zmluvy. 

My nemôžeme žiadať finančné prostriedky cez projekty napr. na Krištáľ, na Dom služieb, a to 

práve z toho dôvodu, že máme uzatvorené nájomné zmluvy. Takže ja tu nájomnú zmluvu 

zatiaľ nevidím. Možno by sme našli riešenie, ale vždy to treba sledovať od projektu k 

projektu, lebo každý ten projekt má nejaké iné podmienky. Skôr vidím cestu, ľudsky, 

nebudeme my im v ničom brániť. Sme radi, že tu podnikajú. Vecné bremeno určite nie, a čo 

sa týka nájmu, tak zatiaľ to na nejaký písomný nájom nevidím z tohto dôvodu, že by sme sa 

zase na niečo zaviazali, čo by nám potom bránilo v čerpaniu finančných prostriedkov. 

Poslanec pán Račko: čiže nejaká písomná dohoda by sa dala? Niečo písomné, úplne 

triviálne? 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: máme Zásady hospodárenia, ktoré nám hovoria ako 

dávať svoj majetok do nájmu, do jedného roka, na dobu neurčitú, máme tam nejaký cenník. 

My sme viazaní takýmito pravidlami. My môžeme dať nejaký tak, ako hovoríte jednoduchý 

papier, ale ten nebude mať žiadnu záväznosť ani silu, takže môžeme zostať naozaj na tom, že 

my nechceme robiť nikomu zle. 

Poslanec Bc. Skýpala: viac menej bol verejný prejav, že áno alebo aj nejaký prísľub 

poslancov? 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: pokiaľ tam bude nejaký projekt schválený, my sme už 

podali dva či tri na túto budovu, kde sa rátalo presne aj s tým dvorom, že sa tam niečo bude 

riešiť, tak potom neviem. Je to náš pozemok.  

Poslanec Bc. Skýpala: tak sme sa aj vyjadrili, že nie na úkor mesta. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie. 

 

 

UZNESENIE č. 42/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

RUŠÍ 

Uznesenie č. 10/2004 zo dňa 28.10.2004, 
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ktorým Mestské zastupiteľstvo v Poltári na svojom zasadnutí schválilo Zriadenie vecného 

bremena na prechod, prejazd a parkovanie motorových vozidiel pre Ivetu Hagenovú a jej 

právnych nástupcov v k. ú. Poltár na parcele č. 8/2 vo vlastníctve mesta Poltár pre 

vybudovanie spevnenej plochy a oplotenia. Vecné bremeno bude zapísané do katastra 

nehnuteľností po vypracovaní geometrického plánu a vybudovaní stavby žiadateľkou. 

 

Hlasovanie:  

 9 za                                                 1 - proti                                         1 - zdržal sa hlasovania 

          Zdenko Račko    Mário Kurák  

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig 

 

Vyhlásená polhodinová prestávka. 

Pani primátorka: pokračujeme v rokovaní dnešného mestského zastupiteľstva.  

 

13. Rozpočtové opatrenia 

 Pani primátorka: k dispozícii máte 10 rozpočtových opatrení. 5 z nich sa berie na vedomie 

a 5 z nich sa schvaľuje. Chceme o každom rozpočtovom opatrení individuálne diskutovať 

alebo budeme hovoriť súbežne všetky opatrenia.  

Poslanec Ing. Žilák: tieto opatrenia boli predložené, či už na schválenie alebo na branie do 

úvahy. Nevidím tam žiaden problém, bolo to prejdené,  navrhoval by som prejsť tie, čo sa 

schvaľujú a potom tie, čo sa berú na vedomie.  

Pani primátorka: súhlasíte s týmto návrhom? 

Poslanecký zbor vyjadril súhlasné stanovisko. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie. 

UZNESENIE č. 43/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

a na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie 

a viazanie príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 



30 
 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia        Suma 

312 – príjem – Štatistický úrad SR – sčítanie obyvateľov            8 316,70 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár 

Programový rozpočet 4.2.3 – Evidencia v meste – sčítanie obyvateľov 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 – Výkonné a zákonodarne orgány 

Ekon. klasifikácia  

          Suma 

600 – bežné výdavky 8 316,70 € 

 

Hlasovanie:  

10 za                                                 0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Mário Kurák 

 

UZNESENIE č. 44/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 a na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky 

a  c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet 3.2.3 – Správa a údržba budov 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 – Výkonné a zákonodarné orgány mesta 

Ekon. klasifikácia   

            

                Suma 

600 – Bežné výdavky                 -  25 000,00 € 

Programový rozpočet 3.2.3 – Správa a údržba budov 
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Funkčná klasifikácia 01.1.1 – Výkonné a zákonodarné orgány mesta 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                              Suma  

700 – Kapitálové výdavky                                                                             25 000,00 € 

Hlasovanie:  

10 za                                                0  - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Mário Kurák 

 

 

UZNESENIE č. 45/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

a na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie 

a viazanie príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia        Suma 

312 – príjem – Metodicko-pedagogické centrum – MŠ kanadská           3 034,73 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet 8.1.2 – Materská škola Kanadská 

Funkčná klasifikácia 09.1.1.1 – Predprimárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou (MŠ 

Kanadská) 

Ekon. klasifikácia  

          Suma 

610 – Mzdový výdavky       1 984,73 € 

620 – Odvody do poisťovní       1 050,00 € 

SPOLU  3 034,73 € 
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Hlasovanie:  

10 za                                                 0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Mário Kurák 

UZNESENIE č. 46/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

a na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie 

a viazanie príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia        Suma 

312 – príjem - Ministerstvo vnútra SR - screening           56 565,00 € 

322 – kapitálový príjem v rámci verejnej správy MV SR – screening     40 000,00 € 

SPOLU 96 565,00 € 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet 1.1 – Screening 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 – Výkonné a zákonodarne orgány 

Ekon. klasifikácia  

          Suma 

633 – všeobecný materiál                28 282,50 € 

637 – všeobecné služby  28 282,50 € 

714 – nákup dopravných prostriedkov všetkých druhov 40 000,00 € 

SPOLU 96 565,00 € 

 

Hlasovanie:  

10 za                                                 0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Mário Kurák 
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UZNESENIE č. 47/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

a na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie 

a viazanie príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

V príjmovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Ekon. klasifikácia        Suma 

322 – Kapitálový transfer v rámci verejnej správy                                    1 046 250,08 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet  9.1.1. – Kultúrny dom 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. – Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia        Suma 

 717 002 - Rekonštrukcia KD "Zníženie energetickej náročnosti“                       1 046 250,08 € 

 

 

Hlasovanie:  

10 za                                                 0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Mário Kurák 

 

 

UZNESENIE č. 48/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVÁLIŤ ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 a na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 
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583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet 14.3 – Realizácia stavieb 

Funkčná klasifikácia 06.6.0 – Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia  

                     Suma 

717 002 – Revitalizácia sklárskej ulice – vnútroblok                                  - 10 000,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet 9.1.1 – Kultúrny dom – nákup mestského mobiliáru 

Funkčná klasifikácia 06.6.0 – Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia  

                     Suma 

713 004 – Mestský mobiliár – nákup prevádzkových strojov a prístrojov            10 000,00 € 

 

 

Hlasovanie:  

10 za                                                  0 - proti                                          0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Mário Kurák 

 

UZNESENIE č. 49/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 a na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky 

a  c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár 
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Programový rozpočet 11.2 Detské ihriská – participatívny rozpočet 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány – participatívny rozpočet 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                     Suma  

•  - Kapitálové výdavky participatívny rozpočet - 6.970,00 €   

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár 

Programový rozpočet 11.2 Detské ihriská – participatívny rozpočet 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány – participatívny rozpočet 

Ekon. klasifikácia           

          Suma 

600 - Bežné  výdavky participatívny rozpočet             6.970,00 € 

 

Hlasovanie:  

10 za                                                 0 - proti                                          0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Mário Kurák 

 

UZNESENIE č. 50/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 a na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie 

a viazanie príjmov a  c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu Základná umelecká škola: 

Ekon. klasifikácia        Suma 

312 – Transfery v rámci VS(UPSVaR – projekt ZUŠ)   47.012,89 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu Základná umelecká škola: 

Programový rozpočet 8.7. Základná umelecká škola 
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Funkčná klasifikácia 09.5.0. Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne (ZUŠ) 

Ekon. klasifikácia  

          Suma 

- 610 Mzdové výdavky          34.839,89 € 

- 620 Odvody                   12.173,00 € 

SPOLU   47.012,89 € 

 

Hlasovanie:  

10 za                                                 0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Mário Kurák 

 

UZNESENIE č. 51/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 a na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 a) presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky 

a  c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

Vo výdavkovej časti rozpočtu Základná umelecká škola: 

Programový rozpočet 8.7. Základná umelecká škola 

Funkčná klasifikácia 09.5.0. Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne (ZUŠ) 

Ekon. klasifikácia  

          Suma 

-610 Mzdové výdavky        - 19 620,00 € 

-620 Odvody                  - 10 380,00 € 

SPOLU          - 30 000,00 € 

   

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta Poltár: 

Programový rozpočet 3.2.3 – Správa a údržba budov 
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Funkčná klasifikácia 01.1.1 – Výkonné a zákonodarné orgány mesta 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                              Suma  

700 – Kapitálové výdavky                                                                             30 000,00 €  

Hlasovanie:  

10 za                                                 0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Mário Kurák 

 

UZNESENIE č. 52/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 a na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

Vo výdavkovej časti rozpočtu : 

Programový rozpočet 14.3. Realizácia stavieb–rekonštrukcia a modernizácia-vnútroblok 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

717 002 Rekonštrukcia a modernizácia - vnútroblok - 1 006,11 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu : 

Programový rozpočet 14.3 Realizácia stavieb – zavlažovanie TJ 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

717 002 Rekonštrukcia a modernizácia – zavlažovanie TJ  1 006,11 € 

 

Hlasovanie:  
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10 za                                                 0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Mário Kurák 

 

14. Návrh na vyradenie majetku mesta Poltár 

Pani primátorka: čiastková inventarizačná komisia navrhla na vyradenie prebytočný 

majetok mesta, ktorý je v havarijnom stave. Jedná sa o smetníky, ktoré sa nachádzajú na 

sklárskom sídlisku, konkrétne blok A na Sklárskej ulici. Obstarávacia cena týchto smetníkov 

je 817,- EUR. Vyradenie majetku nemá priamy ekonomický dopad na rozpočet, ale má dopad 

na celkový majetok nášho mesta, ktorý sa zníži o túto sumu, teda o sumu  817,33 EUR. 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie. 

UZNESENIE č. 53/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

návrh na vyradenie majetku mesta Poltár 

 

Hlasovanie:  

10 za                                                 0 - proti                                        0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Mário Kurák 

 

15. Štatút Rady mladých primátorky mesta Poltár 

Pani primátorka: Rada mladých by mala byť poradný a iniciatívny orgán primátorky mesta, 

ktorý svoje požiadavky, čo sa týka predovšetkým požiadavky mladých ľudí, by mali nejakým 

spôsobom posunúť ďalej na rokovanie mestského zastupiteľstva. Chceme týmto spôsobom 

pomôcť mladým ľuďom v našom meste, aby sa dokázali realizovať v rámci vecí verejných. Je 

to aj v rámci toho, že máme pripraviť koncepciu rozvoja detí a mládeže do roku 2027. Toto je 

prvý krok, ktorý realizovalo naše mesto s tým, že v Rade primátorky mladých ľudí by mali 

byť deti zo základných škôl, mali by tam byť zástupcovia zo stredných škôl, a aj ľudia, ktorí v 

súčasnosti navštevujú vysoké školy. Samozrejme nebude to mať žiadny dopad na rozpočet 

mesta, pretože mladí ľudia, ktorí budú v tejto rade, nebudú za svoju účasť honorovaní.  

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 54/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 
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SCHVAĽUJE 

Štatút Rady mladých primátorky mesta Poltár 

 

 

Hlasovanie:  

10 za                                                 0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Mário Kurák 

 

16. Správa o výsledkoch kontroly bežných príjmov z dane za psa, z dane za predajné 

automaty a z dane za ubytovanie za rok 2020 

 

Pani primátorka: poprosím hlavného kontrolóra mesta Poltár Ing. Tomáša Škrabáka, aby 

informoval o výsledkoch správy. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: predmetná kontrola bola vykonaná na základe plánu 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý polrok 2021. Daň za psa, daň za predajné 

automaty a daň za ubytovanie s miestnymi daňami, ktoré môže mesto ukladať v zmysle 

zákona č. 582/2004 a podmienky v týchto oblastiach má upravené VZN č. 5/2019. Popis 

vykonaného overenia je v  predloženej správe uvedený, teda za každú daň osobitne. Čo sa 

týka dane za psa, tak v rámci predmetnej oblasti bolo overenie zamerané na vedenie evidencie 

psov, na vydávanie evidenčných známok, dodržiavanie daňovej povinnosti vlastníkmi alebo 

držiteľmi psov, vyrubovanie daní, správcom dane, uhrádzanie dane daňovníkmi, udeľovanie 

pokút, vyrubovanie úrokov z omeškania a vykonávanie základnej finančné kontroly. Čo sa 

týka dane za psa, celkovo bolo v kontrolnom období povinnou osobou vyrubená daň za psa v 

prípade 501 psov. 501 bolo prihlásených a za 501 psov bola vyrubená daň, týkalo sa to 439 

daňovníkov. Čo sa týka dane za predajné automaty, tak v kontrolnom období roku 2020 bola 

vyrubená daň v prípade jedného predajného automatu, ktorý sa nachádza v priestoroch 

polikliniky, a čo sa týka dane za ubytovanie, tam boli platiteľmi dane za ubytovanie dva 

podnikateľské subjekty. Vykonaným overením bolo identifikovaných päť nedostatkov, a to v 

oblasti vedenia evidencie psov a vydávaní evidenčných známok psa, v oblasti daňových 

priznaní, kde bolo zistené, že prijaté daňové priznania neboli označované prezentačnou 

pečiatkou, neboli evidované v registratúre, pričom ten dátum doručenia daňového priznania je 

rozhodujúci pre účely preukázanie dodržania lehoty na predloženie daňového priznania. Ďalší 

nedostatok bol identifikovaný v oblasti obsahových náležitosti rozhodnutí, kde bolo zistené, 

že nebola stanovená splatnosť v zmysle zákona o miestnych daniach a taktiež podpisovanie 

nebolo realizované v zmysle daňového poriadku s prepojením na zákon,  a taktiež boli zistené 

nedostatky v oblasti doručovania. Štvrtý nedostatok sa týkal neuplatňovania zákonných 

sankčných mechanizmov a piati nedostatok sa týkal nedodržiavania lehôt na odvádzanie dane 

za ubytovanie zo strany platiteľov dane. Okrem týchto nedostatkov boli navrhnuté aj ďalšie 

samostatné odporúčania, ktoré sa týkali formálnych náležitostí rozhodnutí, odporúčania v 

oblasti samotnej správy daní, vykonávanie základnej finančnej kontroly, a tiež informovanie 

občanov ohľadom toho, ktoré typy ubytovania sú predmetom dane za ubytovanie. Povinnou 

osobou boli predložené námietky k zisteným nedostatkom a odporúčaniam, ktoré tvorili 

prílohu č. 1 k tejto správe a vysporiadanie sa s týmito námietkami je popísané v záverečnej 
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časti správy, pričom povinná osoba je povinná predložiť prijaté opatrenia 30.4.2021 aspoň do 

30.7.2021.   

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie. 

UZNESENIE č. 55/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

Správu o výsledkoch kontroly bežných príjmov z dane za psa, z dane za predajné automaty a 

z dane za ubytovanie za rok 2020 

 

Hlasovanie:  

10 za                                                 0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Mário Kurák 

 

17. Správa o výsledkoch kontroly zákonnosti, hospodárnosti a efektívnosti vyplácania 

mzdy a odmien v zmysle § 7 ods. 3 a § 43 ods. 1 Zákonníka práce, ktoré boli vyplatené 

riaditeľovi spoločnosti BYTHERM, s.r.o. Mestský bytový podnik od roku 2007 do roku 

2021 

 

Pani primátorka: prosím hlavného kontrolóra mesta Poltár Ing. Škrabáka, aby oboznámil s 

výsledkami kontroly. 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: predmetná kontrola bola vykonaná na základe žiadosti 

primátorky mesta zo dňa 4. 3. 2021. Popis overenia je podrobne uvedený v rámci kapitoly 2 - 

Výsledky z vykonanej kontroly. Vykonanou kontrolou boli zistené dva nedostatky. Prvý 

nedostatok sa týkal nezabezpečenia postupu v zmysle § 4 Zákona o výkone práce vo 

verejnom záujme pri uzatváraní dodatkov k pracovným zmluvám konateľa spoločnosti 

Bytherm a nezabezpečenie postupu v zmysle zakladateľskej listiny spoločnosti pri uzatváraní 

podnikových kolektívnych zmlúv a ďalších interných predpisov spoločnosti. Druhý 

nedostatok sa týkal preplácania nevyčerpaných dovoleniek konateľovi spoločnosti nad rámec 

§ 116 ods. 3 Zákonníka práce a nepostupovanie v zmysle § 134 ods. 7 Zákonníka práce pri 

výpočte priemerného zárobku na pracovnoprávne účely. Taktiež bolo navrhnuté aj jedno 

ďalšie samostatné odporúčanie týkajúce sa realizovania rozhodovaní valného zhromaždenia. 

Povinnou osobou neboli k zisteným nedostatkom predložené žiadne písomné námietky. 

Kontrola bola ukončená 14. 4. 2021.  

 

Poslanec Mgr. Jánošík: správa bola aj na rokovaní dozornej rady, kde zasadla v súčinnosti aj 

mestská rada. Dúfam, že ste sa dobre oboznámili s touto správou. Ja nič nemám voči tomu, 

tieto zistenia kontrolóra sú nám známe.  Každý si môže urobiť svoj úsudok.  
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Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie. 

 

 

UZNESENIE č. 56/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

Správu o výsledkoch kontroly zákonnosti, hospodárnosti a efektívnosti vyplácania mzdy 

a odmien v zmysle § 7 ods. 3 a § 43 ods. 1 Zákonníka práce, ktoré boli vyplatené riaditeľovi 

spoločnosti BYTHERM, s.r.o. Mestský bytový podnik od roku 2007 do roku 2021 

 

Hlasovanie:  

9 za                                                 0 - proti                                         0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomní: Pavel Gavalec, Boris Dreisig, Mário Kurák, Zdenko Račko 

 

18. Interpelácie poslancov 

Keďže sa nikto neprihlásil k tomuto bodu programu, prešlo sa k diskusii. 

 

19. Diskusia 

Pani primátorka: chcela by som oboznámiť poslancov, že do 30. apríla 2021 majú podať 

majetkové priznania. Verím, že túto informáciu máte. 

 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: chcela by som informovať, tak obyvateľov našej časti 

Prievrana, ako aj kolegov, že sa venujeme problematike rekonštrukcie tejto miestnej 

komunikácie, ktorá je vo veľmi zlom stave. Oslovujeme zatiaľ predbežne firmy, ktoré sa 

zaoberajú rekonštrukciami ciest. Máme už aj nejaké technické ponuky, je na nás aké 

technické riešenie si zvolíme. Môžeme riešiť novým asfaltom, môžeme riešiť rekonštrukciu 

tejto miestnej komunikácie použitým asfaltom, tých frézingom, čo je samozrejme omnoho 

finančne menej náročné. Je potrebné rozhodnúť, či sa bude rekonštruovať cesta úplne od 

začiatku od odbočky z hlavnej cesty cez bývalé železničné priecestie a potom k tej križovatke, 

kde bývajú Kurčíkovci. Tam je potom taká medzera, ktorá je vyplnená panelmi, čo teda nie 

celkom vhodné, potom na paneli dávať asfalt, pretože to nebude mať asi žiadnu účinnosť, 

resp. aspoň na tých paneloch nie je vhodný, tak mi to bolo vysvetlené.  

Poslanec Ing. Žilák: panely pokračujú aj tam ďalej? 
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Viceprimátorka JUDr. Garajová: asi 80 m,  nie je to dlhá cesta a pokračuje už úsek tej 

najhoršej cesty až ku krížu. Ponuky máme, čo sa týka tej najhoršej cesty o dĺžke cca dvoch 

kilometrov pri novom asfalte 160.000,- EUR bez DPH. Tým použitým materiálom, kde je 

hrubšia vrstva cca 90.000,- EUR bez DPH, čiže na tieto otázky si budeme musieť 

zodpovedať, pokiaľ potom rozhodnete a vyčleníte na to prostriedky z rezervného fondu. Bolo 

by možné týmto občanom takto pomôcť, čo sme im aj sľúbili. Druhou otázkou, ktorá mňa 

trápi a s ktorou chcem vás oboznámiť, je  jednanie, ktoré sme mali s vedúcim školského 

odboru VÚC, ktorý nás navštívil aj s pánom riaditeľom Spojenej školy Mgr. Zdechovanom a 

pani poslankyňou VÚC MUDr. Baníkovou, kde nám bolo tak predbežne oznámené, že 

Základná umelecká škola nemá už v priestoroch Spojenej školy budúcnosť, čiže treba vážne 

uvažovať o ďalších priestoroch pre našu základnú umeleckú školu. A tretia vec s ktorou Vás 

chcem oboznámiť je, že nás zase oslovila firma Športprojekt. Je to v podstate stále tá istá 

téma tribún, kedy firma Športprojekt od nás žiada, aby sme si určili termín, kedy im 

odovzdáme ten stavebný materiál, ktorý oni tam doniesli a zrejme im teda zaň nebolo 

zaplatené od tej dodávateľskej firmy, ktorej my sme zaplatili. Ak máte nejaké návrhy na 

riešenie, či už tých priestorov pre základnú umeleckú školu alebo aj tohto problému s 

tribúnami, a tiež čo sa týka Prievrany. Budeme radi, keď prinesiete nejaké myšlienky.  

 

Poslanec Mgr. Jánošík: neviem, či sa pamätáte, keď sme VUC - ke pomohli  zobrať ZUŠ 

pod svoje krídla, teda pod mesto. Bolo povedané, že nám budú pomáhať vo všetkých 

smeroch. Dneska nám navrhnú, že nám zoberú priestory, takže pre  400 - 450 detí budeme 

hľadať priestory. Kde to umiestnime? Mali by sme zvážiť ako pomôžeme rodičom. Treba 

týmto deťom pomôcť, pretože riaditeľka ostáva v tom sama. Škoda je to, lebo neviem, či sú 

tie priestory až tak fantastický využité. Neverím, že by to pukalo vo švíkoch. Škola, konkrétne 

internátna časť, že by bola naozaj plne využitá. Bol som aj pri jednom aj pri druhom zrušení 

alebo presune tých kompetencií na samosprávu a bohužiaľ, dneska som toho svedkom, že to 

nie je také ružové, čo sa aj stalo. 

      Ďalej k participatívnemu rozpočtu, bolo by dobré, aby sme do týchto zásad vsunuli, že 

každej mestskej časti sa schváli len jeden projekt. Ďalej by som chcel ohľadom modrých 

kontajnerov. Koľko ich máme na meste, lebo je ich asi málo. V bežných čiernych 

kontajneroch putuje na smetisko, samá krabica, kartón, papier. Takže toto by sme mohli ako 

doplniť, ak aby sa podarilo viac týchto košov, aby ľudia videli, že sa to dá separovať.  

 Na budúci rok si dáme pozor, možno že aj ja dám nejaký návrh na participatívny rozpočet, 

aspoň lavičky v meste, aby sme za 1.500,- EUR urobili. Tam, kde by sa to hodilo pre 

občanov, niekde v parku, niekde na jednotlivých uliciach, tam by sa dalo posedieť, kde by to 

ani veľmi nezavadzalo pri kosení. Samozrejme, že to urobí mestský podnik, možno, že aj my 

zabrigádujeme. Myslím si, že každá mestská časť by si zaslúžila nejaké tie finančné 

prostriedky 

Pani primátorka: tvoje požiadavky sme si samozrejme zapísali, a čo sa týka lavičiek, 

Technické služby Poltár s. r. o. ich vyrábajú a tam, kde to ľudia naozaj potrebujú, tam to aj 

dopĺňame, ale s faktickou sa prihlásil ešte pán poslanec Karol Švingál. 

Poslanec pán Švingál: čo sa týka modrých kontajnerov. Máme ich dosť kúpených, treba 

zavolať Ing. Kudlákovi, povedať mu, kde chcete kontajner, on nám pošle prípis, a mi ho tam 

donesieme. 
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Poslanec Mgr. Jánošík: dobre, popozerám si sídlisko.  

Poslanec pán Račko: s tými kontajnermi to nie je také jednoduché, pretože vy by ste ako 

mesto si požiadať, že môžete tie kontajnery niekde dávať. Viem, že aj teraz sú kontajnery na 

plasty, papier a sklo je väčší počet ako sa odporúča od OZV. (organizácia zodpovednosti 

výrobcov) 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: to je tá inštitúcia čo nefunguje. Oni by nám tie kontajnery 

mali kúpiť, ale sme sa ešte nedočkali.  

Pani primátorka: zatiaľ to financujeme my.  

Poslanec Ing. Žilák: k tej debate, JUDr. Garajová povedala, uvidíme ako dopadne. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: Prievrana? Neviem. 

Poslanec Ing. Žilák: máme aspoň nejaké čísla. Chcel som sa spýtať, Karol, tie hodiny na 

autobusovej stanici nám vymenia, či ich chcú znova opravovať?  

Poslanec pán Švingál: neviem, oni si pýtajú aj za to, aby sem niekto prišiel. Zatiaľ nám 

odporučili, že ako ich máme opraviť my. 

Poslanec Ing. Žilák: sú v záruke, tak asi by nám mali dať nové hodiny a nie nás, učiť ako sa 

má čo opravovať. Keďže teraz je toto so ZUŠ, vrátim sa k tomu, tak mi napadlo, čo mestu 

patrí a čo nepatrí. Tá budova, ako sa používa, lebo občas sa prekuruje, či nevstúpiť s pánom 

Juchom do jednania za starú kancelársku budovu družstva. Dá sa s tým pracovať, keďže treba 

niekde 400 detí umiestniť. Treba si len sadnúť a debatiť, pretože aj preňho je to momentálne 

nevyužitý priestor, ktorý ho len zaťažuje.  Je to aj dosť dobré, je tam parkovisko, čiže nie je 

problém ani dopraviť dieťa tam, lebo my v Poltári tie priestory. Napadá váš niečo? Tak ma to 

napadlo, či máme zvolať nejaké stretnutie, lebo toto je vážny stav. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: v nájomnej zmluve máme výpovednú dobu tri mesiace, 

keď padne výpoveď, budeme sa musieť veľmi rýchlo spamätať. 

Poslanec Ing. Žilák: koľko miestnosti tam teraz užívali? 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: celé jedno poschodie a ešte polka z druhého.  

Poslanec Ing. Žilák:  tu je šesť kancelárií na jednej strane, na druhej strane deväť kancelárií, 

veľká zasadačka, dole veľká kancelária. Je to napojené na kotolňu, zatiaľ sa tam netrhali 

radiátory. Pán Oboňa o tom vie najviac, takže to je taký môj návrh.  

Poslankyňa Bc. Tóčiková: ešte by bolo možné zvážiť to, že či by sme komunitné centrum 

nepresunuli dole do bývalej fotoslužby, a ešte 1-2 miestnosti sú voľné za fotoslužbou, aj tak 

tam musíme urobiť strechy. Urobili by sa nové stierky, vymenili okná a ZUŠ by mohla dostať 

priestory v bývalej budove polície. Ak by mali ešte  nejaké triedy, tak by sa dali do niektorej 

zo základných škôl. Ide hlavne o tie triedy, ktoré používajú nástroje, ktoré nie sú ľahko 

skladovateľné, čiže bicie alebo klavír, čo sa nedajú premiestniť, a bolo by trošku viacej pri 

ruke, ako hore na družstvo tie malé deti nosiť, ide tam aj o bezpečnosť, je tam väčšia 

premávka. Myslím si, že za tri mesiace by sme tú fotoslužbu vedeli dať nejakým spôsobom 

prerobiť na to, aby to bolo dobré pre komunitné centrum. Tiež máme v budovej bývalej 

polície archív, dala som návrh, že kde sa parkuje, sú tam bývalé základy starých garáží, kúpiť 

nejaké dva kontajnery, a archív by sa mohol presunúť, a tam by sa uvoľnila ešte ďalšia 

miestnosť. Ešte, či by sme nad týmto nepouvažovali, ak príde k takejto situácii.  
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Pani primátorka: viete, aké tu bolo dedičstvo z predchádzajúceho obdobia, čo sa týka 

verejných budov. Takmer do každej budovy nám tečie strecha. Budovy sú v zlom technickom 

stave. Znamenalo by to investície do každej z týchto budov, do priestorov komunitného centra 

alebo do priestoroch Domu služieb. Aktuálne v Dome služieb sa nám nakopili prípady ľudí 

bez domova. Čoraz častejšie tu máme ľudí, ktorí nemajú kam ísť, treba sa o nich starať, to 

znamená zabezpečovať oblečenie, zabezpečovať jedno teplé jedlo denne. Keďže nemáme 

priestor na to, aby sme týchto ľudí umiestnili, boli umiestnení v Dome služieb. Snažíme sa 

teda aj v rámci sociálnej práce sa o týchto ľudí starať, ale treba mať na zreteli, že týchto ľudí  

nám bude pribúdať, a my zatiaľ zariadenie, kde by sme týchto ľudí umiestnili predovšetkým 

počas zimného obdobia nemáme. To je asi pre nás najzložitejšie, nejedná sa iba o ľudí, ktorí 

nič nemajú, ale máme aj ľudí, ktorí majú nejaké rodinné domy, ktoré sú na zrútenie, a treba 

starať aj o týchto občanov. Ja hovorím aj o občianke, ktorá býva na Ul. Partizánskej alebo 

Pionierskej, čiže toto sú problémy, ktoré musíme riešiť. To, čo navrhla pani poslankyňa 

Tóčíková je dobré riešenie, ale zatiaľ máme v dezolátnom stave tú časť Domu služieb, ktorá 

sa nachádza pri potoku. Aktuálne teraz tam ideme opravovať strechu aspoň do takého stavu, 

aby do tých priestorov netieklo. Je to naozaj vec diskusie, či to bude ten návrh, ktorý povedal 

pán poslanec Žilák, kde samozrejme bude veľkú úlohu zohrávať aj nájom, pretože súčasný 

nájom základnej umeleckej školy je jedno euro, a potom sa tam platia iba náklady za služby, 

alebo potom, či sa vydať napr. tou cestou, ktorú navrhuje pani poslankyňa Tóčiková, tzn. 

presťahovaním komunitného centra do Domu služieb a následne, či ten počet miestností, 

ktoré sú v priestore komunitného centra bude vyhovujúci. V tomto prípade naozaj budeme 

musieť rýchlo konať, ak sa naplní to, o čom máme informácie, že  základná umelecká škola 

by mohla byť priestorom vyššieho územného celku 

Poslanec pán Račko: chodím často na bicykli na Maky a chcel by som poprosiť, neviem či 

sa to dá, ale mohlo by sa to dať. Je to cesta nejakej 3. triedy a je stade obchádzka, keď sa 

niečo stane medzi Brezničkou a Poltárom.  

Pani primátorka: to má VUC-ka. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: to je miestna komunikácia. 

Poslanec pán Račko: rozmýšľal som nad reálnym riešením, postupne to po nejakých etapách 

opravovať, úsek medzi Brezničkou a Poltárom. A druhá vec, ZUŠ-ka by mohla ísť do ZŠ 

Slobody, dalo by sa tam uvoľniť celé krídlo a urobiť samostatný vchod. To nebude až také 

nákladné.  

Poslanec Bc. Skýpala: koľko sa platí nájom za ZUŠ, a zhruba koľko štvorcov to bolo, keď 

mali osem miestností?  

Viceprimátorka JUDr. Garajová: keby som tu mala papiere tak ti poviem, ale nejdem ťa 

zavádzať. 

Poslanec Bc. Skýpala: jedno poschodie? 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: celé jedno poschodie a ešte skoro ďalšie celé poschodie. 

Poslanec Bc. Skýpala: zatiaľ skúsme tie priestory, čo sú mestské. Ešte dole máme telocvičňu 

zrekonštruovanú, tú časť, kde sú izby zrekonštruované, je tam kúrenie, len je to kus od ruky. 

Je tam minimálna investícia a vedia tam fungovať, ten vrch je na komplet, viac menej na 
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komplet spravený, a je tam päť miestností. Táto budova bývalej polície nie je zlá, ale ak je 

nová škola voľná, tak to by bolo ideálne. 

Poslanec pán Račko: keby dáme osobitný schod, kovové schody, to by nebolo až také. 

Poslanec Ing. Žilák: a VUC nám z akého dôvodu vypovedala nájomnú zmluvu? Je to ich 

majetok alebo podľa nejakej legislatívy? 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: majetok je ich určite, oni majú podľa pána Zdechovana v 

súčasnosti v dennom štúdiu 200 žiakov, pričom chce svoj počet žiakov ďalej rozširovať, a 

tieto priestory bude potrebovať na ďalšie ubytovanie svojich žiakov. Hovorili, že už majú 

nejaké finančné prostriedky na to schválené, asi teraz riešia nejakú projektovú dokumentáciu 

na rekonštrukciu.  

 

Poslanec Mgr. Jánošík: ešte k základndej škole, robili sa tam odborné učebne a tie sa 

nehýbu, je ich desať. Tam sa nič nesťahuje, dieťa ide z triedy do triedy, ide do tej jazykovej a 

vráti sa naspäť. Treba to tam zistiť, koľko je tých, niekedy boli voľné, ale dnes sú jazykové 

učebne, odborné učební atď, takže tam tých priestorov je troška menej. Takže tam je už teraz 

ťažšie nájsť toľko priestorov, ako niekedy, keď tam vraj tie odborné učebne neboli.  

Pani primátorka: boli sme aj na jednaní na VÚC ohľadne tej budovy, ktorá je oproti ZUŠ. 

Tá by možno bola vyhovujúcejšia pre ZUŠ, tiež patrí VUC-ke, lebo okrem tried, potrebuje 

koncertnú sálu a ďalšie veci, ktoré by  priestorovo vyhovovali. 

Poslanec Bc. Skýpala: tá nie je využitá? 

Poslanec Ing. Žilák: dole je. 

Poslanec Bc. Skýpala: tam sú dvaja v podnájme. 

Keďže sa už nikto ďalší neprihlásil do diskusie, pani primátorka všetkým poslankyniam a 

poslancom poďakovala za účasť na dnešnom mestskom zastupiteľstve.  

 

 

 

            Martina Brisudová 

             primátorka mesta  

 

 

    Mgr. Lenka Sojková      Bc. Martina Tóčiková 

        I. overovateľ                         II. overovateľ 

 

 


